
Δε φτάνει «το όχι
στην αυτοδικία»…

Του Αντώνη Οραήλογλου

Μην την ψάχνεις� 
Στείλε mail�

Για να λαμβάνεις την εφημερίδα στον υπολογι-
στή σου σε μορφή pdf, στείλε το email σου 
στο press@karfitsa.gr ή στο fax 2310 278440 
ή με SMS στο 6957 830771

❱ Οι τρεις πληγές της κρίσης
Γράφει ο Σάκης Τζακόπουλος Σελ. 4
❱ Προσδιορισμός ποσοστού 
μείωσης της σύνταξης
Γράφει η Άννα Ευθυμίου Σελ. 22
❱ Εκδηλώσεις στη Θεσσαλονίκη 
για τα 90 χρόνια της Μικρασιατικής 
καταστροφής Σελ. 9
❱ Μεγάλη η επισκεψιμότητα 
στην 77η ΔΕΘ Σελ. 21
❱ Ιδιωτικοποιείται σταδιακά 
η καθαριότητα Σελ. 10
❱ Φοβερό τροχαίο με Ρώσους 
τουρίστες στην Καρδία Σελ. 10

Επίσης διαβάστε...

Ό
χι δεν είναι σωστό. Δεν θα αποδεχ-
θούμε την αυτοδικία για την αντιμε-
τώπιση των προβλημάτων μας, όσο

δίκαιο και να έχουμε. Κάθε νόμισμα, όμως,
έχει δύο όψεις και δεν μπορεί να αγνοηθεί
καμία. Οι αρχές της δημοκρατίας πρέπει να
εφαρμόζονται όλες και όχι όσες ...  συμφέ-
ρουν. Πήγαν, λοιπόν, τα μέλη κόμματος  που
εκπροσωπείται (πλέον) και στη βουλή και
ξυλοκόπησαν το γιατρό που ζητούσε «φακε-
λάκι» από συγγενείς ασθενούς στο νοσοκο-
μείο.

Αυτοδικία. Κακώς. Και άλλα παρόμοια.
Δεν θα διαφωνήσουμε, πρέπει όμως, να
δούμε όλες τις παραμέτρους. Ποιος κάλεσε
αυτούς που τιμώρησαν τον εκβιαστή γιατρό;
Γιατί οι συγγενείς απευθύνθηκαν στους συγ-
κεκριμένους και δεν πήγαν στην αστυνομία,
στον εισαγγελέα, στον ιατρικό σύλλογο, στη
διοίκηση του νοσοκομείου;

Μήπως επειδή οι πολίτες ή κάποιοι από
αυτούς, σταμάτησαν να εμπιστεύονται τους
αρμόδιους και κατά νόμο υπεύθυνους;

Και καλά ορισμένοι κατακρίνουν αυτούς
που απονέμουν μόνοι τους δικαιοσύνη, θα
κατακρίνουν και τους πολίτες που απευθύ-
νονται στους προαναφερθέντες;

Θα μπορούσαν να αναφερθούν πολλά πα-
ρόμοια περιστατικά. 
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Απαιτούμε το Μετρό

Συνέχεια στη σελ. 2

ΠΟΛΥ ΥΨΗΛΟΙ ΤΟΝΟΙ ΣΤΗ ΧΤΕΣΙΝΗ ΣΥΣΚΕΨΗ ΤΗΣ ΜΗΤΡΟΠΟΛΙΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

Σελ. 3

Αντιπεριφερειάρχης Θεσσαλονίκης Απόστολος Τζιτζικώστας:

✔«Εικόνα διάλυσης αντίκρισα στην επίσκεψη που πραγματο-
ποίησα σε σταθμούς του Μετρό τις προηγούμενες ημέρες

✔«Από έργο πνοής έχει εξελιχθεί σε έργο που καταστρέφει την
οικονομία της Θεσσαλονίκης.

✔«Πρέπει όλοι οι εμπλεκόμενοι φορείς να αναλάβουν τις ευ-
θύνες τους και σε συνεργασία με το Υπουργείο να ξαναρχίσει η
κατασκευή των εργασιών του Μετρό για να ολοκληρωθεί το
συντομότερο δυνατόν.

✔«Σήμερα πήραμε τη διαβεβαίωση από το Γενικό Γραμματέα
Δημοσίων Έργων ότι μέσα στον Οκτώβριο θα έχουν ξεκαθαρίσει
πολλά από τα προβλήματα που αντιμετωπίζουμε και καθυστε-
ρούν το έργο. 

✔«Με τα σημερινά δεδομένα, επειδή ο κίνδυνος να σταματήσει
οριστικά η κατασκευή είναι υπαρκτός, διαμηνύουμε σε όλους
τους τόνους ότι δε θα επιτρέψουμε να τιναχτεί στον αέρα. 

✔«Είναι εντελώς ακατανόητη η στάση που επιδεικνύει η διοί-
κηση του Δήμου Θεσσαλονίκης, η οποία και καθυστερεί την πα-
ράδοση των χώρων στη Νέα Ελβετία και στο Αμαξοστάσιο, με
αποτέλεσμα οι μετροπόντικες να είναι καθηλωμένοι εδώ και
μήνες στην Ανάληψη και να μην μπορούν να προχωρήσουν οι
εργασίες».

Σύμφωνα με το Γ. Στουρνάρα «Υπήρξε πράγματι συμφωνία ότι συγκλίνουμε με την τρόικα. Δεν έχουμε συμ-
φωνήσει ακόμη σε όλα αλλά είμαστε σε καλό δρόμο και θα προσπαθήσουμε, ώστε όλα να τελειώσουν στο
δεύτερο δεκαπενθήμερο του Οκτωβρίου». 

Εξοικονόμηση ή σπατάλη
στη συγχώνευση των Δ.Ο.Υ;

Πολυθεσίτης ο πρόεδρος
και καλά αμειβόμενος...

Ενώ στο υπουργείο, επιτέλους αποφάσισαν on line σύνδεση ταμειακών μη-
χανών επιχειρήσεων με το taxis για πάταξη της φοροδιαφυγής Σελ. 3

Σελ. 2

Προέκυψαν... ερωτήματα
σε εκδηλώσεις του δήμου

«Αντίο» στο ΠΑΣΟΚ λέει ο Λοβέρδος

ΦΑΚΕΛΟΣ ΣΤΟΝ ΕΙΣΑΓΓΕΛΕΑ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

✱ Υπέροχη η συναυλία και γιουχάρισμα Μπουτάρη  Σελ.18

✱ Νέες παραιτήσεις στο Λαγκαδά   Σελ.16

✱ Αντιθέσεις σε αγιασμούς σχολείων   Σελ.12

✱ Κοινό μέτωπο δήμου-κατοίκων στην Καλαμαριά Σελ.15

✱ Καπαλί Τσαρσί στην αγορά Μοδιάνο; Σελ.15

ΖΗΤΗΜΑ ΗΜΕΡΩΝ Η ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΠΟΙΗΣΗ ΤΟΥ ΚΑΙ Η ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΚΟΜΜΑΤΟΣ 

Σελ. 23

Σελ. 12



Karfitsa WEEKEND2 ΔΕΥΤΕΡΗΣΕΛΙΔΑ Σάββατο 15 Σεπτεμβρίου 2012

Karfitsa
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ

www.karfitsa.gr
press@karfitsa.gr

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ: ΕΚΔΟΣΕΙΣ «ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ Ε.Π.Ε»

Από τους κατέχοντες νό-
μιμη άδεια μικροπωλητή,
που βλέπουν τις λαϊκές αγο-
ρές να πλημμυρίζουν από
τους παράνομους,  μέχρι το
δάσκαλο στο σχολείο που
πρόσφατα αναρωτήθηκε αν
πρέπει να απευθυνθεί στην
ίδια παραπάνω ομάδα για
επίλυση προβλήματος ή όχι.

Θα χρειαστούμε πολύ χώρο για κάτι τέτοιο και ίσως
δεν ωφελεί σε κάτι η επανάληψη παρουσίασης
γνωστών καταστάσεων.

Πιο χρήσιμο, ίσως, είναι να αντιδράσουμε, κατ’
αρχήν, στο γιατί δεν λειτουργεί σε πολλές περιπτώ-
σεις το κράτος. Γιατί επιτρέπουμε να συμβαίνουν όλα
αυτά τα στραβά και ανάποδα; Σε ποια πολιτισμένη
χώρα του κόσμου αν θελήσεις να διεκδικήσεις το
δίκιο σου και προσφύγεις στη δικαιοσύνη, πρέπει να
περιμένεις πέντε, έξι, επτά, οκτώ χρόνια για να το
βρεις! Μόλις, πριν λίγες μέρες καταγγέλθηκε από
δικηγόρους στη Θεσσαλονίκη ότι για να μηνύσεις
τον εργοδότη σου που παράνομα σε απέλυσε ή πα-
ράνομα δεν σε πληρώνει, πρέπει να καταθέσεις και
100 ευρώ. Διαφορετικά δεν παραλαμβάνουν τη μή-
νυση! Δηλαδή, απολυμένος, άνεργος, φτωχός και
πρέπει να πληρώσει για να διωχθεί ο παρανομή-
σας!

Έλεος. Μέχρι που μπορεί να φτάσει η κατάσταση
αυτή; Μέχρι πότε θα μπορεί ο κάθε πολιτικός να
μιλά για δημοκρατία, για προσπάθειες λειτουργίας
του κράτους, για απονομή δικαιοσύνης και παράλ-
ληλα, να έχει την απαίτηση να τον …πιστεύει ο πο-
λίτης;

Τα φαινόμενα των τελευταίων μηνών, τα οποία
ολοένα αυξάνονται και ο απροστάτευτος, αδύναμος
πολίτης καταφεύγει σε αυτούς που ισχυρίζονται ότι
εφαρμόζουν τους νόμους, θεωρούμε ότι είναι ιδι-
αίτερα ανησυχητικά. Ορισμένοι τα αντιμετωπίζουν
με διάθεση χιούμορ. Ορισμένοι αισθάνονται δι-
καίωση ότι επιτέλους τιμωρούνται οι ένοχοι. Αλή-
θεια, ανησυχεί κανείς από το ενδεχόμενο
κορύφωσης των φαινομένων αυτών; Αν, δηλαδή
ένας παράνομος μικροπωλητής ή ένας λαθρομε-
τανάστης ή ακόμη και ο γιατρός που ζητά «φακε-
λάκια», βγάλουν ένα όπλο για να αμυνθούν, τι θα
γίνει στη συνέχεια;

Σε ποια πολιτισμένη χώρα, τα μέλη μιας ομάδας
πολιτών αντικαθιστούν αστυνομία, δικαιοσύνη, κρα-
τικές υπηρεσίες και την ίδια ώρα οι πολίτες να λένε
(λόγω της οργής και της απόγνωσης τους από τη μη
ανταπόκριση στο πρόβλημα τους αυτών που νόμιμα
έχουν την υποχρέωση) ότι καλά που είναι και αυτοί;

Ας αφήσουν, λοιπόν, οι πολιτικοί συμπολίτευσης
και αντιπολίτευσης, τα λόγια τα μεγάλα και τις αλλη-
λοκατηγορίες. Ας προσπαθήσουν να λειτουργήσουν
το κράτος και επιτέλους ο πολίτης να νοιώσει ότι ζει
σε μια ευνομούμενη πολιτεία. Να πάψουν να επικα-
λούνται το κοινό περί δικαίου αίσθημα του πολίτη,
αλλά να φροντίσουν να του το ικανοποιήσουν.

Tου Αντώνη
Οραήλογλου

Δε φτάνει «το όχι
στην αυτοδικία»…

Συνέχεια από τη σελ. 1
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ΕΚΤΥΠΩΣΗ
ΜΑΚΕΔΟΝΙΚΗ ΕΚΔΟΤΙΚΗ ΕΚΤΥΠΩΤΙΚΗ Α.Ε.

Τ
ο «παραθυράκι» του νόμου φαίνεται
πως χρησιμοποίησε ο πρόεδρος του
δημοτικού συμβουλίου Θεσσαλονίκης,
Παναγιώτης Αβραμόπουλος, για να αυ-

ξήσει τις ήδη…αυξημένες μηνιαίες απολαβές
του, όπως καταγγέλλουν στην «Κ» στελέχη της
διοίκησης του κεντρικού δήμου, την ώρα που
άλλοι αντιδήμαρχοι, οι οποίοι συμμετέχουν
επίσης στα διοικητικά συμβούλια φορέων και
οργανισμών έχουν αρνηθεί την αποζημίωσή
από τις παραστάσεις στις συνεδριάσεις. 

Η «Κ» συνεχίζοντας το αποκαλυπτικό ρε-
πορτάζ της που δημοσιεύτηκε στο φύλλο της
08.09.2012 με τίτλο «Ο πολυθεσίτης πρό-
εδρος», πληροφορείται πως ο κ. Αβραμόπου-
λος ως πρόεδρος του δημοτικού συμβουλίου
Θεσσαλονίκης δεν λαμβάνει το 40% του μισθού
του δημάρχου, όπως είχε γραφτεί, αλλά ποσό
που ισοδυναμεί σχεδόν στο σύνολο των απο-
δοχών του Γιάννη Μπουτάρη.

Έτσι, ο κ. Αβραμόπουλος αποζημιώνεται για
τις υπηρεσίες του στο δήμο Θεσσαλονίκης με
περισσότερα από πέντε χιλιάδες ευρώ μηνι-
αίως, καθώς (όπως και ο αντιδήμαρχος Ανά-
πτυξης και Διαχείρισης Οικονομικών Πόρων,
Χασδάϊ Καπόν) έχει κάνει χρήση του νόμου του
Καλλικράτη που προβλέπει πως «σε περί-
πτωση που η αντιμισθία δημάρχων, αντιδη-
μάρχων και προέδρων δημοτικών
συμβουλίων της παρ. 1 του άρθρου 93, είναι
μικρότερη των πάσης φύσεως αποδοχών της
θέσης τους, η αντιμισθία προσαυξάνεται κατά
το ποσό της διαφοράς και μέχρι το ύψους των
αποδοχών του Γενικού Γραμματέα Υπουρ-
γείου». Ως γνωστό, ο κ. Αβραμόπουλος μέχρι
σήμερα είναι διευθυντικό στέλεχος της Εθνικής
Τράπεζας της Ελλάδας (άσχετα αν δεν προσφέ-
ρει τις υπηρεσίες του στην τράπεζα, αλλά
ασχολείται εδώ και πολλά χρόνια με τα κοινά.

Οι βαθμοί στο δημόσιο ανεβαίνουν, έστω κι
αν δεν εργάζεται ο υπάλληλος στην υπηρε-
σία του. Αντίθετα στον ιδιωτικό τομέα για να
πάρεις προαγωγή, πρέπει πρώτα να εργα-
στείς!), ο μισθός του ξεπερνά τις πέντε χιλιάδες
ευρώ το μήνα, και παραμένει ο ίδιος ακόμα και
τώρα που ο κ. Αβραμόπουλος διατελεί χρέη
προέδρου του δημοτικού συμβουλίου Θεσσα-
λονίκης, εξαιτίας του «παραθύρου» του νόμου. 

Υπενθυμίζουμε πως ο ίδιος λαμβάνει επίσης
το ποσό των 800 ευρώ/μηνιαίως ως μέλος του
διοικητικού συμβουλίου του ΟΑΣΘ, συν εκατό
ευρώ για κάθε συνεδρίαση του δ.σ., με συχνό-
τητα συνεδριάσεων δυο φορές το μήνα. Συμμε-
τέχει επίσης ως εκπρόσωπος του δήμου
Θεσσαλονίκης στο δ.σ. της ΔΕΘ Α.Ε. από όπου
λαμβάνει μερικά κατοστάρικα μηνιαίως. Τέλος,
βρίσκεται και στο διοικητικό συμβούλιο «Εταιρίας
Παροχής Αερίου Α.Ε.», από όπου…αποζημιώνε-
ται με 300 ευρώ - ίσως και περισσότερα - το
μήνα. Ο ίδιος συμμετέχει και σε ένα τέταρτο δι-
οικητικό συμβούλιο, αυτό της Αγιορείτικης
Εστίας, από όπου μπορεί να μην πληρώνεται,
αλλά σίγουρα χαίρει των προνομίων και των δη-
μοσίων σχέσεων που του προσφέρονται, όπως

και από τις άλλες θέσεις του…
Βέβαια, ο κ. Αβραμόπουλος δεν είναι ο

μόνος «σοσιαλιστής» του δήμου Θεσσαλονίκης
που έχει να…λαμβάνειν. Από τις αρχές του
έτους ο δημοτικός σύμβουλος της «Πρωτο-
βουλίας», Λάζαρος Ζαχαριάδης, πέραν από τις
αποδοχές του ως δημοτικός υπάλληλος Καλα-
μαριάς, αποζημιώνεται επίσης με το ποσό των 

1.082, 52 ευρώ για τη θέση του προέδρου
του διοικητικού συμβουλίου των ΚΑΠΗ του
δήμου Θεσσαλονίκης.

Σε αντίθεση, ο αντιδήμαρχος Περιβάλλοντος,
Ποιότητας Ζωής και Ελευθέρων Χώρων, κ.
Κωνσταντίνος Ζέρβας, όπως έχει κάνει γνωστό
προσφέρει «εθελοντική» εργασία σε δυο ορ-
γανισμούς. Ο ίδιος από τις αρχές του έτους αρ-
νήθηκε τις αποζημιώσεις ύψους 150 ευρώ και
80 ευρώ ανά συνεδρίαση για τη συμμετοχή του
στα διοικητικά συμβούλια της Αττικό Μετρό
(μέλος) και Κρατικής Ορχήστρας Θεσσαλονίκης
(πρόεδρος), αντίστοιχα. 

Είναι πολλά 
τα λεφτά, 
πρόεδρε!

Ο δικός σας, δικός μας

Σ
την πρώτη σειρά της εκδήλωσης του Βενιζέλου που πραγματοποιήθηκε την περα-
σμένη βδομάδα στη ΔΕΘ κάθισε ο πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος της ΕΥΑΘ,
Νίκος Παπαδάκης. Πήρε που λέτε ο άνθρωπος το αίμα του πίσω! Όχι γιατί τα έχει

βάλει με κάποιον εσωκομματικά αλλά γιατί μια ημέρα πριν, στην επίσκεψη Σαμαρά οι
«γαλάζιοι» έκαναν ότι δεν τον ξέρουν. Για την ακρίβεια τον αναγνώρισαν αλλά αναρω-
τήθηκαν πως γίνεται να έχει λάβει πρόσκληση κάποιος που δεν είναι…δικός τους, ξε-
χνώντας μάλλον πως το «δικός μας και δικός σας» είναι κάτι σχετικό σε μια κυβέρνηση…
ποικιλία! Από ότι μαθαίνουμε πάντως ο κρητικός θα παραμείνει στο τιμόνι της ΕΥΑΘ,
καθώς είναι ικανός, δεν έχει ακουστεί το παραμικρό για τον τρόπο που διοικεί την εταιρία
και, όπως πληροφορούμαστε, στο πρόσωπό του υπάρχει τρικομματική συμφωνία!



3ΡΕΠΟΡΤΑΖΣάββατο 15 Σεπτεμβρίου 2012 Karfitsa WEEKEND

ΣΤΟ ΥΠΟΥΡΓΕIΟ

Τώρα έμαθαν
τους τρόπους
αντιμετώπισης
των φοροκλεπτών;

Π
ληροφορούμαι ότι η online δια-
σύνδεση των ταμειακών μηχα-
νών των επιχειρήσεων με τα

ηλεκτρονικά συστήματα της Γενικής
Γραμματείας Πληροφοριακών Συστη-
μάτων και την απόδοση του ΦΠΑ στον
πραγματικό χρόνο της συναλλαγής,
είναι τα δυο νέα «όπλα» που ετοιμάζε-
ται να χρησιμοποιήσει το υπουργείο Οι-
κονομικών για να αντιμετωπίσει την
φοροκλοπή του Φόρου Προστιθέμενης
Αξίας.

Με την ενέργεια αυτή, όπως αναφέ-
ρουν τα ίδια τα στελέχη του υπουρ-
γείου, θα μπει φρένο στην έκδοση
πλαστών τιμολογίων και θα καταπολε-
μηθεί η φοροδιαφυγή στον ΦΠΑ,
καθώς πρόκειται για ένα πολύ πιο απο-
τελεσματικό «εργαλείο» από αυτά που
χρησιμοποιούνται σήμερα.

Συγκεκριμένα,  με την έκδοση της
απόδειξης από την επιχείρηση, θα ενη-
μερώνεται την ίδια στιγμή και το
υπουργείο Οικονομικών για την πράξη
αυτή. Έτσι, θα έχει πλήρη εικόνα για τις
κινήσεις και τις συναλλαγές κάθε επι-
χείρησης. Το νέο σύστημα διευκολύνει
το φορολογικό έλεγχο καθώς εύκολα
θα μπορούν να εντοπιστούν περιπτώ-
σεις φοροδιαφυγής μέσω εικονικών
τιμολογίων ή αν δεν εκδόθηκαν απο-
δείξεις. Παράλληλα, οι φορολογικές
αρχές έχοντας στη διάθεσή τους τα
πλήρη στοιχεία των πωλήσεων, θα
έχουν τη δυνατότητα να προσδιορίζουν
το τζίρο των επιχειρήσεων και να δια-
σταυρώνουν τα στοιχεία με τα κέρδη
που εμφανίζουν στις φορολογικές δη-
λώσεις οι επιχειρήσεις.

Για να μη θεωρηθεί ότι οι αρμόδιοι
…ανακάλυψαν την Αμερική, το σύ-
στημα εφαρμόζεται σε πολλές χώρες
της Ευρώπης εδώ και παρά πολλά
χρόνια. Στο σημείο αυτό τίθενται και τα
βασανιστικά ερωτήματα. Γιατί δεν το
εφάρμοζαν μέχρι σήμερα και στην Ελ-
λάδα; Τα τεράστια κενά στα κρατικά τα-
μεία, που προήλθαν από την μη
καταβολή φόρων και την πληρώνουν
σήμερα τα συνηθισμένα …κορόϊδα, οι
μισθωτοί και οι συνταξιούχοι υπάλλη-
λοι, τα προκάλεσαν μόνο οι φοροκλέ-
πτες ή και οι πολιτικοί που δεν
έπαιρναν μέτρα; 

Τώρα λοιπόν, μας ανακοινώνουν ότι
συλλαμβάνουν αυτούς που χρωστούν
τεράστια ποσά στο δημόσιο, αλλά δεν
γίνεται τίποτα για τους προηγούμενους
(ή και …ίδιους σε κάποιες περιπτώσεις)
πολιτικούς που ανεχόντουσαν (…στην
καλύτερη περίπτωση) τα λαμόγια που
περνούσαν όλα αυτά τα χρόνια σαν βα-
σιλιάδες. Σήμερα οι πρώτοι έχουν εξα-
σφαλίσει και τα τρισέγγονα τους ενώ οι
τότε έντιμοι και εργατικοί πολίτες για
άλλη μια φορά αυτοπροσδιορίζονται
ως …. (ο καθένας μπορεί να χρησιμο-
ποιήσει όποιο επίθετο θέλει!).

Αντώνης Οραήλογλου

ΕΠΙΣΚΕΨΗ ΓΙΩΡΓΟΥ ΚΑΡΑΤΖΑΦΕΡΗ ΣΤΗΝ 77η ΔΕΘ

Που ναι τα χρόνια, ωραία χρόνια…

Π
ερασμένα μεγαλεία και διηγώντας τα να κλαις..
Κάπως έτσι πρέπει να σκέφτηκε ο Γιώργος Καρα-
τζαφέρης, εξαιτίας της πολιτικής μοναξιάς που αι-

σθάνθηκε έντονα στο περιθώριο της επίσκεψης του στην
77η ΔΕΘ. Δεν είναι εδώ που τα λέμε και λίγο πράγμα, πέ-
ρυσι τέτοια εποχή να είσαι αρχηγός κοινοβουλευτικού
κόμματος, να θεωρείς τον εαυτό σου ρυθμιστή της πολι-
τικής ζωής του τόπου και 365 μέρες μετά, να περνάς σχε-
δόν απαρατήρητος… Παρά τις αγωνιώδεις προσπάθειες
του να αποδείξει πως ακόμη ο ΛΑ.Ο.Σ. έχει σφυγμό, οι
μερικές δεκάδες ψηφοφόροι που τον υποδέχτηκαν στην
είσοδο της ΔΕΘ και η χλιαρή αντιμετώπιση του από τα ΜΜΕ

της πόλης επιβεβαιώνει το τέλος εποχής για έναν αρχηγό
που νόμιζε πως με πομπώδεις εκφράσεις και δηλώσεις
μπορούσε να γίνει ακόμη και πρωθυπουργός. 

Η κοινωνία, όμως, αλλάζει και έχοντας αντιληφθεί
τους αποτυχημένους πολιτικούς ακροβατισμούς του αν-
δρός που πολεμούσε το Μνημόνιο ενώ το είχε ψηφίσει
και στήριζε την κυβέρνηση Παπαδήμου ενώ την ίδια ώρα
τον κατηγορούσε ότι είναι μέλος της Λέσχης Μπίλτενμ-
περγκ, τον έφερε στον περιθώριο.

Προφανώς οι φίλοι του ΛΑΟΣ που τον είχαν εμπιστευτεί
δεν πείστηκαν από τις δικαιολογίες περί «εθνικής ανάγ-
κης» για τη ψήφο του υπέρ της κυβέρνησης συνεργασίας.

Οι οβιδιακές μεταμορφώσεις του Γ. Καρατζαφέρη του
στοίχισαν. Και αυτό είναι εμφανές. 

Στη συνέντευξη τύπου που παραχώρησε στους δημο-
σιογράφους τα έβαλε με όλους και με όλα, έχοντας τη σι-
γουριά του πολιτικού που δεν ρισκάρει. Μίλησε και για
τους τρεις – τέσσερις «Μινώταυρους», που ελέγχουν το
πολιτικό και οικονομικό σύστημα (χωρίς φυσικά να τους
κατονομάσει). Τα βαλε με το Σαμαρά, γιατί «τα έχει εκ-
χωρήσει όλα» και «αδυνατεί να γίνει καλός πρωθυπουρ-
γός», σχολίασε πως οι τρεις της συγκυβέρνησης
«ψάχνουν τρόπο να φύγουν» και έθεσε το  ρητορικό ερώ-
τημα «ποιος πρωθυπουργεύει στην Ελλάδα;».  

ΒΕΛΤΙΩΝΕΤΑΙ ΣΥΝΕΧΩΣ ΤΟ ΚΛΙΜΑ, ΠΟΛΙΤΙΚΕΣ ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΤΟΝ ΟΚΤΩΒΡΙΟ

Καλός βαθμός για την Ελλάδα 
Επιμέλεια: Σταύρος Οραήλογλου

Θ
ετικά είναι τα μηνύματα
που εισπράττει το οικο-
νομικό επιτελείο της κυ-
βέρνησης από την άτυπη

συνεδρίαση του Eurogroup στη
Λευκωσία, με χώρες όπως η Αυ-
στρία και η Ολλανδία, «δεμένες»
στο άρμα της Γερμανίας να συζη-
τούν πλέον το σενάριο της επιμή-
κυνσης χωρίς, όμως, να βγάλουν
πρόσθετα χρήματα από τα ταμεία
τους. Σε κοινή συνέντευξη τύπου
που παραχώρησαν αμέσως μετά
τη λήξη του ο πρόεδρος του Ζαν
Κλωντ Γιούνκερ, η Γενική Διευ-
θύντρια του ΔΝΤ Κριστίν Λαγ-
κάρντ, ο Επίτροπος Όλι Ρεν και ο
επικεφαλής του Ευρωπαϊκού
Μηχανισμού Σταθερότητας Κλά-
ους Ρέσλινγκ επιβεβαιώθηκε
πως το κλίμα για την Ελλάδα έχει
πλέον αλλάξει, με τους ευρωπαί-
ους να εμφανίζονται πιο διαλλα-
κτικοί. 

Αναγνώριση και θυσίες
Ο πρόεδρος του Eurogroup

στις δηλώσεις του επέμεινε στην
ανάγκη προώθησης και επιτά-
χυνσης των μεταρρυθμίσεων
στην Ελλάδα «Η Ελλάδα γνωρίζει
ότι πρέπει να επιδείξει πολύ
ισχυρή αποδοτικότητα στις με-
ταρρυθμίσεις μέσα στις επόμενες
λίγες εβδομάδες», επισήμανε. Ο
πρόεδρος του Eurogroup κατέ-
στησε σαφές πως οι ευρωπαίοι
θα περιμένουν την έκθεση των
ελεγκτών της τρόικα, που θα είναι
έτοιμη το νωρίτερο στις αρχές
Οκτωβρίου, όπως σημείωσε, και
τόνισε πως πολιτικές αποφάσεις
για την Ελλάδα θα υπάρξουν μετά
τις 15 Οκτωβρίου και αφού το ελ-
ληνικό ζήτημα συζητηθεί στην
επόμενη σύνοδο των υπουργών
οικονομικών της Ευρωζώνης,
στις 8 Οκτωβρίου.  

«Η ελληνική κατάσταση θα συ-
ζητηθεί στη συνάντηση της 8ης

Οκτωβρίου, αλλά αποφάσεις δεν
θα ληφθούν πριν από το δεύτερο
δεκαπενθήμερο του Οκτωβρίου»
είπε χαρακτηριστικά. Ιδιαίτερη
σημασία έχει το γεγονός, πως ο κ.
Γιούνκερ απέκλεισε κατηγορημα-
τικά κάθε σενάριο ελληνικής χρε-
οκοπίας και εξόδου από το ευρώ,
λέγοντας «μπορείτε να αποκλεί-
σετε την έξοδο της Ελλάδας από
το ευρώ». «Χρειάζεται σταθερο-
ποίηση του δημοσιονομικού
τομέα. Οι ελληνικές αρχές πρέπει
να επιτύχουν τις επόμενες εβδο-
μάδες. Μας ενθάρρυνε η πρό-
οδος που έχει επιτύχει η Ελληνική
Κυβέρνηση και έχουμε κάθε ελ-
πίδα ότι θα επιτευχθεί ο στόχος
που έχει τεθεί. Η Ελλάδα έχει
εφαρμόσει τα μέτρα που συμφω-
νήθηκαν. Έχουμε τον τρόπο να
ελέγχουμε κατά πόσον έχουν
εφαρμοσθεί τα μέτρα», πρόσθεσε
ο κ. Γιούνκερ. 

Στροφή Λαγκάρντ
Στο ίδιο μήκος κύματος και η

γενική διευθύντρια του ΔΝΤ Κρι-
στίν Λαγκάρντ που κάνοντας

στροφή 180 μοιρών σε σχέση με
το πρόσφατο παρελθόν, άφησε
ανοιχτό το ενδεχόμενο της επιμή-
κυνσης, σημειώνοντας πως ο
χρόνος είναι μια επιλογή για τη
βιωσιμότητα του ελληνικού χρέ-
ους. Πρόσθεσε ακόμη ότι έχει
επιτευχθεί πρόοδος στην Ελλάδα
και έχει ξεκινήσει η απόδοση των
μέτρων που έχουν ληφθεί, όπως
στους τομείς της μείωσης των
δαπανών και της αύξησης των
εσόδων. «Η Ελλάδα έχει ήδη κα-
ταβάλει τεράστιες προσπάθειες
και θα πρέπει να συνεχίσει να το
κάνει», πρόσθεσε, ενώ απέφυγε
να απαντήσει σε ερώτηση κατά
πόσο είναι εφικτό η Ελλάδα να
φθάσει στον στόχο της μείωσης
του χρέους της στο 120% του
ΑΕΠ μέχρι το 2020.

Συγκρατημένη αισιοδοξία
Ικανοποιημένος εμφανίστηκε

από τη συζήτηση για το ελληνικό
πρόβλημα ο υπουργός Οικονομι-
κών Γιάννης Στουρνάρας.

Ο υπουργός είπε ότι έγινε κατ’
αρχήν μια παρουσίαση για την ελ-

ληνική οικονομία από την Κομι-
σιόν, την ΕΚΤ και το ΔΝΤ. Στη συ-
νέχεια πήρε το λόγο ο ίδιος.

«Υπάρχει σημαντική αποδοχή
ότι υπάρχει σημαντική πρόοδος.
Υπήρξε συμφωνία ότι συγκλί-
νουμε με την τρόικα, βέβαια δεν
έχουμε συμφωνήσει ακόμη σε
όλα, αλλά είμαστε σε καλό δρόμο.
Θα προσπαθήσουμε, ώστε όλα να
τελειώσουν στο δεύτερο δεκα-
πενθήμερο του Οκτωβρίου», τό-
νισε, ενώ διευκρίνισε πως
απαραίτητο είναι το πόρισμα της
τρόικα να έχει βγει στις πρώτες
μέρες του Οκτωβρίου.

Ερωτηθείς κατά πόσον η Ελ-
λάδα μπορεί να πάρει την επό-
μενη δόση μόνο με την
ολοκλήρωση των μέτρων και
χωρίς να υπάρχει συνολική λύση,
ο κ. Στουρνάρας απάντησε «Αυτά
τα κουβεντιάζουμε, δεν έχουμε
καταλήξει ακόμη, όλες αυτές οι
προτάσεις είναι πάνω στο τρα-
πέζι. Το βασικό είναι, όπως τόνι-
σαν όλοι, ότι θα πρέπει να
περιμένουμε την έκθεση της τρόι-
κας».
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Του Σάκη Τζακόπουλου

Σ
την Ελλάδα της
μεγάλης οικονο-
μικής κρίσης,

υπάρχουν 3 μεγάλες πληγές. Η εγ-
κατάλειψη της χώρας από ενεργό
κομμάτι της κοινωνίας, η φοροδια-
φυγή και το αδηφάγο δημόσιο (το
κράτος που δεν θέλει να αντιλη-
φθεί την σημερινή δύσκολη οικο-
νομική κατάσταση).

Εδώ και κάποιους μήνες, πολ-
λοί, νέοι κυρίως, πήραν μία από-
φαση ζωής: Εγκαταλείπουν τη
χώρα στην οποία γεννήθηκαν, με-
γάλωσαν, έζησαν όμορφες και
άσχημες στιγμές, σπούδασαν, δού-
λεψαν, για να αναζητήσουν την
τύχη τους σε κάποια χώρα του
εξωτερικού. Νέοι και νέες από 25
έως 35, αφήνουν οικογένεια και
φίλους για να αρχίσουν και πάλι
από την αρχή. Ένα νέο ξεκίνημα.
Μία νέα ζωή. Είναι, άραγε, εύκολο;
Άνθρωποι με καριέρα, αξιοπρε-
πείς, αναγκάζονται να ξενιτευτούν
για να αναζητήσουν καλύτερη
τύχη, αφού εδώ η κατάσταση έχει
γίνει απελπιστική. Όσο αισιόδοξα
και να θέλεις να δεις τα πράγματα.
Άλλωστε με όσα προβάλλονται κα-
θημερινά η ψυχολογία σου πιάνει
πάτο. Όταν οι πρόσφατες δημο-
σκοπήσεις δείχνουν τη Χρυσή
Αυγή σαν τρίτο κόμμα, όταν φτά-
νουν οι εκπρόσωποί τους να παίρ-
νουν τον νόμο στα χέρια τους και
δεν τιμωρούνται, καταλαβαίνουμε
όλοι ότι τα πράγματα αντί να καλυ-
τερεύουν οδεύουν προς την ολο-
κληρωτική καταστροφή. Αυτά είναι
τα θέματα που καθημερινά παρα-
κολουθούμε στα δελτία ειδήσεων
και τα φτερά μας κόβονται βλέπον-
τας εικόνες που θυμίζουν πόλεμο.

Ζούμε σε μια Ελλάδα, που απαρ-
νείται και διώχνει τα παιδιά της. Αν
κάποιος με ρωτούσε πριν από
χρόνια, αν θα έφευγα στο εξωτε-
ρικό, σίγουρα θα του έλεγα ότι
είναι τρελός. Γιατί να έφευγα; Εδώ
μεγαλώσαμε, εδώ είναι η οικογέ-
νειά μας, εδώ ήταν οι δουλειές
μας, οι παρέες μας. Τώρα αν με
ρωτήσει κάποιος αν θα εγκατέ-
λειπα τη χώρα μου, ξέρετε τι θα
του απαντούσα; «Χθες, θα
έφευγα». Και την παρορμητική
αυτή απάντηση δεν θα την έδινα
μόνο εγώ, αλλά και πολλοί άλλοι. 

Και, άντε, κάποιοι έχουν τα κό-
τσια να ρισκάρουν τα πάντα και να
φύγουν, οι υπόλοιποι; Θα καθόμα-
στε με σταυρωμένα χέρια; Θα βλέ-
πουμε μέρα με τη μέρα, να περνάει
η κάθε στιγμή της ζωής μας και να
χάνεται, χωρίς να την έχουμε
ζήσει; Σαν να είμαστε θεατές, της
ίδιας μας της ζωής; Οι περισσότε-
ροι έχουν κλειστεί στον εαυτό
τους, η κατάθλιψη καραδοκεί, και
απλά βλέπουν τα λεπτά και τις
ώρες να περνάνε, χωρίς να μπο-
ρούν να κάνουν επί της ουσίας τί-
ποτα για να το αλλάξουν .

Τις τελευταίες βδομάδες το

Υπουργείο οικονομικών δημοσί-
ευσε τις δηλώσεις φορολογίας,
που υπέβαλαν, τα λαμπερά αστέ-
ρια του τραγουδιού, του κινηματο-
γράφου, του θεάτρου κλπ.
Φοροδιαφυγή μας είπαν μεγάλη.
Όμως για δεκαετίες αυτή είναι η
κατάσταση. Κάθε φορά που
ακούω ή διαβάζω εντυπωσιακές
αποκαλύψεις για φοροδιαφυγή
(πότε των γιατρών του Κολωνα-
κίου, πότε των τραγουδιστών κλπ)
κουμπώνομαι. Όχι γιατί δεν είναι
αληθινές, αλλά γιατί τις περισσότε-
ρες φορές γίνονται για να εξυπη-
ρετηθεί κάποια σκοπιμότητα.
Πάντα υπάρχουν σκοπιμότητες.
Κουμπώνομαι γιατί βαρέθηκα να
μαθαίνω ότι κάποιοι φοροδιαφεύ-
γουν και ποτέ αν τιμωρήθηκαν γι’
αυτό.

Οι τραγουδιστές
Θα προτιμούσα, αντί να διοχε-

τεύουν ότι ο τάδε τραγουδιστής
δήλωσε ένα αστείο εισόδημα, να
ανακοινώνουν ταυτόχρονα και τι
απέφερε ο έλεγχος που του έκα-
ναν. Δηλαδή, πόσα κλήθηκε να
πληρώσει, αν δεν βρέθηκε εντάξει
στις υποχρεώσεις του. Γιατί μπορεί
να φαίνεται προκλητικό ένας καλ-
λιτέχνης να δηλώνει ατομικό εισό-
δημα μερικές χιλιάδες ευρώ, αλλά
την ευθύνη να ελέγξει την ειλικρί-
νειά του έχει η φορολογική αρχή.
Να βρει δηλαδή, αν το ατομικό ει-
σόδημα συνδέεται με αυτό κά-
ποιας Εταιρείας και να αποκαλύψει
την όποια φοροδιαφυγή.

Βεβαίως το θέμα στην Ελλάδα
έχει μια άλλη διάσταση. Υπάρχουν
πρόσωπα, σε όλους τους κοινωνι-
κούς και επαγγελματικούς χώ-
ρους, που η συμπεριφορά τους

έχει ιδιαίτερη βαρύτητα. Είναι αυ-
τονόητο ότι αν ένας καλλιτέχνης,
που τραγουδάει για την φτώχεια
και ενάντια στο όποιο σύστημα,
συλληφθεί για φοροδιαφυγή τότε
θα γίνει ρεζίλι αφού θα είναι και
υποκριτής.  

Το υπουργείο Οικονομικών πρέ-
πει να σταματήσει τις κινήσεις εν-
τυπωσιασμού. Να μην αφήσει να
διαρρεύσουν ξανά οι φορολογικές
δηλώσεις ούτε μεγαλογιατρών
ούτε μεγαλοδικηγόρων ούτε τρα-
γουδιστών. Αλλά να ανακοινώσει,
με αδιαμφισβήτητα στοιχεία,  ποιοι
απ’ αυτούς πιάστηκαν να φοροδια-
φεύγουν και ποιες κυρώσεις τους
επιβλήθηκαν. Για να φτάσουμε κά-
ποτε στην ουσία και να ξεφύγουμε
από το κουτσομπολιό

Όσον αφορά στο αδηφάγος δη-
μόσιο, στην Ελλάδα ο δημόσιος
υπάλληλος, που αντιμετωπίζεται
σαν «ιερή αγελάδα». Μετά από μία
διετία μη συγχώνευσης ή κατάρ-
γησης περιττών δημοσίων οργανι-
σμών και μιας εφεδρείας -
παρωδίας, έφτασε πλέον η ώρα
των αποφάσεων. Υπάρχουν σή-
μερα κυβερνητικοί εταίροι, που
προσπαθούν, συζητούν, διαπραγ-
ματεύονται σκληρά να μην απομα-
κρυνθεί πάλι κανένας. Όμως δεν
αντιλαμβάνονται για το πώς νιώ-
θουν οι πάνω από 1.000.000 άνερ-
γοι απολυμένοι του ιδιωτικού
τομέα ή οι 200.000 ελεύθεροι
επαγγελματίες που έκλεισαν τις
επιχειρήσεις τους ή και οι χιλιάδες
απλήρωτοι για μήνες άλλοι εργα-
ζόμενοι, στην «εμμονή» προστα-
σίας της ιερής δημοσιοϋπαλλη-
λικής τάξης. Γιατί μπορεί και στο
δημόσιο να χάθηκαν πολλά από τα
κεκτημένα προνόμια και μεγάλο

μέρος του μισθού τους, διατηρούν
όμως μέχρι στιγμής στο ακέραιο
τις θέσεις εργασίας τους και δε
βρέθηκαν ούτε μισό μήνα απλή-
ρωτοι.

Οι αργόσχολοι
Η απομάκρυνση με αξιοκρατικές

και διαφανείς διαδικασίες μερικών
αργόσχολων μάλιστα, θα βοη-
θούσε τους υπόλοιπους να δουλέ-
ψουν και να αποδώσουν καλύτερα.
Αυτό ήταν αναγκαίο και είναι από
τα πρώτα πράγματα που έπρεπε να
έχουν γίνει από την αρχή της αντι-
μετώπισης της κρίσης. Πολύ πριν
χρειαστεί να γίνουν οριζόντιες πε-
ρικοπές επί όλων. Πολύ πριν η πε-
ριστολή των κρατικών δαπανών
φτάσει στα φάρμακα χρονίως πα-
σχόντων. Πολύ πριν η ιδιωτική οι-
κονομία, που παράγει τον πλούτο,
γονατίσει από το 23% ΦΠΑ και
τους δεκάδες φόρους.

Οι κυβερνήσεις της Μεταπολί-
τευσης εξέθρεψαν τον «παράδεισο
του δημοσίου» ανάγοντας και που-
λώντας ως όνειρο στους ψηφοφό-
ρους τους μία θέση σ’ αυτό. Οι
δημόσιοι υπάλληλοι δούλευαν τις
λιγότερες ώρες, είχαν  τις καλύτε-
ρες παροχές, την καλύτερη ιατρο-
φαρμακευτική περίθαλψη, τις
καλύτερες συντάξεις, το μισθό
πάντα στην ώρα του και χωρίς την
απόλυση πάνω από το κεφάλι
τους.

Οι επόμενοι μήνες, ξέρουμε
πολύ καλά ότι θα είναι δύσκολοι.
Χρειάζεται απλά να γίνει από όλους
μας ένα καινούριο ξεκίνημα, αφού
πιάσαμε πάτο. Γι’ αυτό πρέπει να
οπλιστούμε με αρκετή δόση υπο-
μονής, επιμονής, δύναμης, για να
προχωρήσουμε.  

ΣΕ ΠΟΡΕΙΕΣ ΜΑΖΙ ΜΕ 

ΤΑ ΣΩΜΑΤΑ ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ

Ο άλλος…Αλέξης 

Τ
ο κόμμα του, τουλάχιστον
μέχρι πριν αναδειχτεί
αξιωματική αντιπολίτευση,

όποτε του δινόταν η ευκαιρία,
δηλαδή σε κάθε διαδήλωση και
πορεία έβαλε κατά των ανδρών
των σωμάτων ασφαλείας. Παρο-
μοίαζε τους αστυνομικούς με…
χοίρους και πολλά άλλα κοσμη-
τικά επίθετα. Ο ίδιος όπως πλη-
ροφορείται η «Κ» μέχρι και
σήμερα είναι νομικός σύμβου-
λος των συνδικαλιστών αστυνο-
μικών. Μάλιστα ο βουλευτής του
ΣΥΡΙΖΑ, Αλέξης Μητρόπουλος
πρόσφατα κατέβηκε στις πορείες
των ενστόλων που διαμαρτύρον-
ται για τις περικοπές στους μι-
σθούς τους. 

Η αλήθεια είναι πως η είδηση
δεν μας εξέπληξε… Άλλωστε και
ο κ. Μητρόπουλος είναι από
μόνος του…βίος και πολιτεία! Η
πολιτική του σταδιοδρομία ξεκί-
νησε την περίοδο 1981-1985 με
το ΠΑΣΟΚ όταν ορίστηκε από την
πρώτη κυβέρνηση Παπανδρέου
ειδικός σύμβουλος του Υπουρ-
γείου Εργασίας.  Το 1986 απο-
χώρησε από το ΠΑΣΟΚ για να
επιστρέψει το 1990 και να ξανά-
αποχωρήσει το 1996. Στις εκλο-
γές του ιδίου έτους υπήρξε
υποψήφιος βουλευτής με το
ΔΗΚΚΙ, χωρίς ωστόσο να κατα-
φέρει να εκλεγεί. 

Η συνέχεια γνωστή…Επέ-
στρεψε στο ΠΑΣΟΚ ως μέλος του
Εθνικού Συμβουλίου, αποχώ-
ρησε για τρίτη φορά διαφωνών-
τας με την πολιτική του
Μνημονίου και το Γιώργο Πα-
πανδρέου, έκανε ένα γρήγορο
πέρασμα από τη «Σπίθα» του
Μίκη Θεοδωράκη και ταυτό-
χρονα αναδείχτηκε ως ο πιο πε-
ριζήτητος αντιμνημονιακός
τηλε-παραθυράκιας. Στις πρό-
σφατες εκλογές κατήλθε υποψή-
φιος βουλευτής με το ΣΥΡΙΖΑ, με
τον οποίο τελικά κατάφερε να
εκλεγεί! 

Οι 3 πληγές της κρίσης
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Πίνει καφέδες…
Ραντεβού για…σοσιαλιστικά καφεδάκια έδινε με
συντρόφους του ο πρώην βουλευτής Β’ Θεσσαλονί-
κης και σημερινός διευθυντής της Κοινοβουλευτικής
Ομάδας του ΠΑΣΟΚ, Βασίλης Γερανίδης κατά τη διάρ-
κεια εκδήλωσης του κόμματος την περασμένη Κυ-
ριακή. Που να ήξερε όμως πως πολλοί από τους
ομοϊδεάτες του με το που γύρισε την πλάτη, επιδό-
θηκαν στην…παλιά τους τέχνη κόσκινο! Τα μαχαι-
ρώματα! Πάντα «συντροφικά» βεβαίως, βεβαίως…

Το Μετρό στην Έκθεση

Τ
ι κι αν το Μετρό στη Θεσσαλονίκη έχει στοι-
χειώσει, τι κι αν το έργο που θα έπρεπε να
τελειώσει φέτος, φυτοζωεί, με την ημερο-

μηνία παράδοσης του να παραπέμπεται στις κα-
λένδες, τι κι αν η αγορά κατά μήκος των
εργασιών του Μετρό έχει νεκρώσει και το κυ-
κλοφοριακό έχει χτυπήσει κόκκινο… Αυτές οι μι-
κρές… λεπτομέρειες δεν πτόησαν την Αττικό
Μετρό να στήσει ένα περίπτερο – υπερπαρα-
γωγή στην 77η ΔΕΘ, διαφημίζοντας το «μεγαλύ-
τερο δημόσιο έργο στην Ελλάδα», όπως
ισχυρίζεται, και επαναλαμβάνοντας τις ίδιες και

απαράλλαχτες υποσχέσεις με αυτές που ακούν
μονότονα οι Θεσσαλονικείς από το 1996, περί
«συρμών τελευταίας τεχνολογίας», περί «9,6 χλμ.
γραμμής και 13 σύγχρονων σταθμών» και περί
επένδυσης που ξεπερνά το ένα δις ευρώ. Η Ατ-
τικό Μετρό έχει βέβαια κάθε δικαίωμα να
υπερηφανεύεται για την επέκταση του
Μετρό σε όλο το λεκανοπέδιο της Αττικής,
ας τους έλεγε, όμως, κάποιος, πως εδώ
πάνω η όλη αυτή ιστορία έχει πλέον κου-
ράσει και εκνευρίσει, και η διαφήμιση της
μάλλον προκαλεί αντί να βοηθήσει…

Πρόεδρε, κάτσε στην πόρτα μην φύγει κι άλλος!

Η Εύα Καϊλή επέστρεψε! Μαυ-
ρισμένη, ανανεωμένη και στο…
ΠΑΣΟΚ! Τουλάχιστον αυτό υπο-
θέτουμε από την επανεμφάνιση της
όμορφης Θεσσαλονικιάς πρώην βουλευ-
τίνας, η οποία την περασμένη Κυριακή παραβρέθηκε
τελικά στην κομματική εκδήλωση του Κινήματος για
νεολαίους και με θέμα τη νεανική επιχειρηματικό-
τητα. Η κ. Καϊλή ωστόσο, δεν συνόδευσε τον πρό-
εδρο του κόμματος στις προγραμματισμένες
συναντήσεις του με τις διοικήσεις της ΔΕΘ και της
HELEXPO Α.Ε., ούτε στις επαφές του με τους παρα-
γωγικούς φορείς της πόλη, επιβεβαιώνοντας πως οι
σχέσεις της με τον Ευάγγελο Βενιζέλο το τελευταίο
διάστημα έχουν μπει στον…πάγο! Έφτασε στην εκ-
δήλωση μισή ώρα μετά την έναρξή της, χωρίς να
ξαφνιάσει το κοινό, αφού προηγουμένως είχε φτάσει
η αδερφή της και στενοί της συνεργάτες ενημερώ-
νοντας το ακροατήριο για την παρουσία της. Από ότι
παρατηρήσαμε πολλοί ήταν αυτοί που έσπευσαν να
τη χαιρετήσουν και να την…ασπαστούν! Μεταξύ
αυτών και αρκετοί που από πίσω καρφώνουν μα-
χαιριές. Συντροφικές πάντα!

Με καθυστέρηση
Για τις εννιά το πρωί ήταν προγραμματισμένη
η επίσκεψη της Γ.Γ. του ΚΚΕ στην Περιφέρεια
Κεντρικής Μακεδονίας και η Αλέκα Παπα-
ρήγα ήταν απόλυτα συνεπής στο
ραντεβού της. Η συνάντηση
με τον αναπληρωτή Περι-
φερειάρχη ολοκληρώθηκε
μετά από τρία τέταρτα, η κ.
Παπαρήγα αναχώρησε για
την επόμενη προγραμματι-
σμένη συνάντηση της και ξαφ-
νικά, γύρω στις δέκα, καταφθάνει στο κτίριο
της περιφέρειας ο αντιπεριφερειάρχης Σερ-
ρών, Γιάννης Μωυσιάδης. Βγαίνει από το αυ-
τοκίνητο και με όλη τη φυσικότητα του
κόσμου ρωτά τους υπαλλήλους που είχαν…
ξεμείνει, αν έχει φτάσει η κ. Παπαρήγα. Και
το γέλιο έπεσε σύννεφο!

Πάει για δήμαρχος;
Τα είπαν την Τρίτη στο ΥΜΑ-Θ ο Θόδωρος
Καράογλου με τον Κώστα Γκιουλέκα. Το
μενού της συνάντησης απ’ ότι
μαθαίνουμε, περιελάμβανε
τα πάντα, από κεντρική
πολιτική σκηνή μέχρι τα
αυτοδιοικητικά και το
χρίσμα του επόμενου δη-
μάρχου Θεσσαλονίκης. Ο
Κώστας Γκιουλέκας άλλωστε
δεν έχει κρύψει το ενδιαφέρον του να
πάρει τη ρεβάνς από τον κυρ Γιάννη ή
όποιον άλλον προκύψει από την ενδο-
πρωτοβουλιακή κόντρα τον Ιούλιο του
2014. Η συνάντηση, όμως, είχε και έναν
άλλο στόχο, να ξεκαθαρίσει πως μεταξύ
των δύο αντρών πρόβλημα ουδέν, σε αν-
τίθεση με όσα διατείνονται οι κακές
γλώσσες. 

Επιστροφή Αρβανιτίδη; 
Και πάνω που λέγαμε που να χάθηκε αυτή η
ψυχή; Απών από τις κομματικές φιέστες,
απών από τον Τύπο, απών από τα κοινωνικά
δίκτυα τα οποία δούλευε μετά μανίας προ-
εκλογικά, αποφάσισε να ιδιωτεύσει υποθέ-
σαμε! Ο λόγος για τον πρώην βουλευτή του
ΠΑΣΟΚ στη Β’ Θεσσαλονίκης,
Γιώργο Αρβανιτίδη, ο οποίος
όπως μαθαίνουμε συμμετέ-
χει στο κλιμάκιο ανασύστα-
σης του κόμματος αλλά όχι
στην περιφέρειά του! Πλη-
ροφορούμαστε πως ο κ. Αρ-
βανιτίδης, όπως και άλλοι
πολλοί της Β’ Περιφέρειας, όπως για
παράδειγμα η υποψήφια βουλευτής και δη-
μοσιογράφος Μαρία Καγκελίδου, συμμετεί-
χαν στην πρώτη συνεδρίαση του οργάνου την
περασμένη Κυριακή υπό την προεδρία της
επικεφαλής, πρώην βουλευτή Τρικάλων Σού-
λας Μερεντίτη. Η είδηση είναι πως οι παρα-
πάνω «πράσινοι» όχι μόνο δεν είχαν τη
δυνατότητα να επιλέξουν περιοχή της αρε-
σκείας τους αλλά ενημερώθηκαν κυριολε-
κτικά την τελευταία στιγμή για τον
κομματικό…διορισμό τους! Κατά τα άλλα η
συνεδρίαση εξελίχθηκε όπως θα περίμενε
κανείς. Έκαναν όλοι μια ομαδική…ψυχοθερα-
πεία, επιχειρώντας να απαντήσουν ερωτήσεις
του τύπου: «Ποιοι είμαστε, που βρισκόμαστε
και πού πάμε»…!

Εύα is back

«Κόκκινο» Πάνο ξέραμε, «κόκκινος»

Κωνσταντίνος μας προέκυψε!

Σ
υζητούσαν την προηγούμενη εβδομάδα
με τον υφυπουργό Πολιτισμού Κώστα
Τζαβάρα οι εκπρόσωποι των φορέων της

πόλης για το πώς θα γιορτάσει η Θεσσαλονίκη
τα 100 χρόνια από την απελευθέρωση της. Με
δεδομένο πως το ταμείο είναι… μείον, η συ-
ζήτηση κινούνταν σε μάλλον χαλαρούς ρυθ-

μούς – φτάσαμε άλλωστε μέσα Σεπτέμβρη και
αυτοί ακόμη προγραμματίζουν για το 2012-
μέχρι που το λόγο πήρε ο περιφερειακός σύμ-
βουλος Φάνης Παπάς: «Μήπως, είπε, «δεν
πρέπει να γιορτάζουμε τα 100 χρόνια από την
απελευθέρωση αλλά να ετοιμαστούμε για την
¨απελευθέρωση¨ από το αθηνοκεντρικό κρά-

τος;», επικαλούμενος, για να δικαιολογήσει τη
θέση του, τις καθυστερήσεις στην ολοκλήρωση
του Μετρό σε συνδυασμό με τα εγκαίνια των
νέων σταθμών στην Αθήνα, αλλά και στην
άδικη, όπως τη χαρακτήρισε, συμπεριφορά της
Πολιτείας σε βάρος του ιστορικού σωματείου
του Ηρακλή. Πάντως ο Φάνης τάραξε τα νερά!

Περί απελευθέρωσης

Με τα μούτρα
«Δουλεύω αλλά μ’ αρέσει», τάδε έφη Στράτος Σιμόπουλος σε φιλικό πη-

γαδάκι το βράδυ της προηγούμενης Παρασκευής. Ο νέος γραμματέας

δημοσίων έργων εμφανίστηκε ευδιάθετος παρά το βαρύ πρόγραμμα του

και την πίεση του χρόνου για την επανεκκίνηση των μεγάλων δημοσίων

έργων στη χώρα. Τι να πούμε, καλές αντοχές, θα του χρειαστούν!

Που είναι η Χρύσα;
Μαθαίνουμε πως η πρώην βουλευτής του ΠΑΣΟΚ, Χρύσα

Αράπογλου το τελευταίο διάστημα βρέθηκε στο εξωτε-

ρικό. Αυτός είναι και ο λόγος της απουσίας της από τις

πρόσφατες κομματικές φιέστες και συσκέψεις ενόψει της

ανασύστασης του κόμματος. Δεν ξέρουμε εάν πήγε για

δουλειές ή ξεκούραση! Απλώς το επισημαίνουμε γιατί η

απουσία της συζητιέται έντονα στα…πηγαδάκια των συν-

τρόφων, οι οποίοι πλέκουν διάφορες ιστορίες!

Καλώς το μάχιμο
Από τις εκλογές είχαμε να τον δούμε το συνταξιούχο πολιτικό της Β’ Θεσσαλονίκηςκαι να σου, έκανε την επανεμφάνιση του. Τον πετύχαμε τον κ. Αδάμ, πρώτη σειράστην ομιλία του νέου Γενικού Γραμματέα της ΝΔ Μανώλη Κεφαλογιάννη στα γραφείατης ΝΔ στη Θεσσαλονίκη.  Λέτε να του άνοιξε η όρεξη για κανένα οφίτσιο; 

Τώρα που θύμωσε κιόλας…
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Το δις εξαμαρτείν… 
Τελικά, πότε θα αποκτήσει ο δήμος Λαγκαδά γε-
νικό γραμματέα; Όχι ότι πιστεύουμε ότι θα βοη-
θήσει σε κάτι, αλλά τουλάχιστον να καλυφθεί μια
θέση στο δήμο από έναν άνεργο πτυχιούχο επι-
στήμονα από τους εκατοντάδες που διαθέτει ο
Λαγκαδάς... Η μήπως ο δήμαρχος ψάχνει άτομο
της αρεσκείας του, όπως έγινε με τον Γρηγόρη
Χατζησάββα; Εξάλλου με την αιφνίδια αποχώ-
ρηση του κ. Χατζησάββα από τη θέση του γενικού
γραμματέα που τον είχε ορίσει ο δήμαρχος
(άσχετα αν πολλά από τα στελέχη του είχαν αντι-
δράσει σ’ αυτή του την απόφαση), πάει σχεδόν
ενάμισι χρόνος που η θέση είναι κενή… Λέτε να
του έλειψε ο Λαγκαδάς και να θέλει να ξαναγυ-
ρίσει πίσω ο κ. Χατζησάββας μετά και την πρό-
σφατη παραίτηση του από διοικητής του
νοσοκομείου Κιλκίς; 

Ουδέν κρυπτόν!  
Γράψαμε την περασμένη εβδομάδα ότι εκεί
πάνω στα ωραία κάστρα ακούγεται έντονα
πως πίσω από την νέα ανεξάρτητη δημοτική
κίνηση που δημιουργήθηκε πρόσφατα με επι-
κεφαλής έναν πρώην υποψήφιο δημοτικό
σύμβουλο, κρύβεται κάποιος τοπικός άρχον-
τας! Και μάλλον δεν έχουμε άδικο. Γιατί δια-
φορετικά για ποιο λόγο να μην εμφανίζεται η
λίστα των μελών της νέας αυτής κίνησης;
Πόσο επτασφράγιστο μυστικό είναι πια; Όσο
για τα γραφόμενα με χιούμορ πάντα ότι πίσω
από το Δάκη κρύβεται… και το κακό συναπάν-
τημα δεν βοηθούν στο να αλλάξει η γνώμη
των πολιτών. Ακριβώς το αντίθετο πετυχαί-
νουν! 

Ταξιδάκια…
Μαθαίνουμε πως πρόσφατα ο δήμαρχος Μπου-
τάρης πήρε αλά μπρατσέτα ορισμένους αντιδη-
μάρχους του (μαθαίνουμε για τον Κουράκη, τη
Γούλα και τον Παππά της Καθαριότητας) και ταξί-
δεψαν μέχρι το Τελ Αβίβ (στα εβραϊκά «Ανοιξιά-
τικος Λόφος» για τις εγκυκλοπαιδικές σας
γνώσεις) για να ενημερωθούν για τον τρόπο λει-
τουργίας των παιδικών σταθμών εκεί και για το
σύστημα ανακύκλωσης και αποκομιδής των
απορριμμάτων. Το ταξίδι δε, κράτησε έξι ημέρες.
Αναρωτιόμαστε τι μαθαίνατε τόσες ημέρες κύριοι
της διοίκησης; Εδώ ολόκληρα Eurogroup για την
κρίση και το μέλλον της ελληνικής οικονομίας και
κρατούν με το ζόρι δυο μέρες…

Πλάι στην Άννα
Στο σεργιάνι έβγαλε η δημοτική σύμ-
βουλος και «γαλάζια» αναπληρώ-
τρια εκπρόσωπος τύπου Άννα
Ευθυμίου το νέο γραμματέα της Νέας
Δημοκρατίας, Μανώλη Κεφα-

λογιάννη με αφορμή την
παρουσία του τελευ-

ταίου στη Θεσσαλονίκη,
λόγω εγκαινίων ΔΕΘ. Η ίδια
τον συνόδευσε τόσο στα κτί-
ρια της ΕΡΤ3 όσο και της
TV100, για να παραχωρήσει
προγραμματισμένες συνεντεύξεις.
Φυσικά και η ωραία Άννα πήγε μαζί για να
κάνει τις συστάσεις, καθώς η ίδια γνωρίζει
τους δημοσιογράφους της πόλης λόγω της
προεκλογικής περιόδου, οπότε και ανέλαβε τα
καθήκοντά της. Ποιος είπε ότι τα περίπτερα στην

Τσιμισκή πωλούν μόνο τσιγάρα;
Πενία τέχνας κατεργάζεται…

Έχουν, πάντως,
να το λένε σε Νε-
άπολη και Συκιές.
Ο Σίμος προλα-
βαίνει να πηγαί-
νει παντού…

Οι σοσιαλιστές 
με τους σοφέρ!    

«Έ
χω και σοφέρ… Πάμε
μια βόλτα»; Ο λόγος
για τον αντιδήμαρχο

Θεσσαλονίκης Ανδρέα Κουράκη,
τον «σοσιαλιστή» βεβαίως βε-
βαίως πρόεδρο του δημοτικού
συμβουλίου Παναγιώτη Αβραμό-
πουλο και το «σύντροφό», του δη-
μοτικό σύμβουλο και πρόεδρο των
ΚΑΠΗ, Λάζαρο Ζαχαριάδη. Οι τρεις
παραπάνω κύριοι που λέτε, παρότι
ο δήμος σημειώνει ελλείψεις και
σε οδηγούς και παρά το γεγονός
πως οι συνάδελφοί τους αντιδή-
μαρχοι αρνήθηκαν να κάνουν
χρήση του νόμου, όπως μαθαίνουμε
διαθέτουν σοφέρ! Καλά διαβάσατε! Για
την ακρίβεια οι σοφέρ τους, όπως μας καταγ-
γέλλεται, είναι τα παιδιά, που δεν αποκλείεται
να τους ζητούν να κάνουν κι άλλες προσωπι-
κές δουλειές! Αλήθεια, ως πότε θα επιτρέπει
ο δήμαρχος Μπουτάρης τέτοιες ενέργειες που
προκαλούν το δημόσιο αίσθημα; Υποτίθεται
πως προεκλογικά όλη η παράταξή του κατα-
δίκαζε πρόσωπα και καταστάσεις της προ-
ηγούμενης διοίκησης και τώρα αποδεικνύ-
εται… βασιλικότερη του βασιλέως! 

Το μετρό στις… τουαλέτες    

Π
αραπονεμένα λόγια… και μάλιστα στις τουαλέτες! Ο λόγος
για το δήμαρχο Παύλου Μελά Διαμαντή Παπαδόπουλο, ο
οποίος πέτυχε τον πρώην υφυπουργό Υποδομών, Μετα-

φορών και Δικτύων Γιάννη Μαγκριώτη στις τουαλέτες περιπτέ-
ρου της ΔΕΘ και του παραπονέθηκε γιατί το μετρό δεν πήγε…

δυτικά, όπως του είχε υποσχεθεί ο τελευταίος. Εδώ που
τα λέμε δήμαρχε το μετρό δεν έφτασε ούτε μέχρι

το κέντρο της Θεσσαλονίκης από όπου και ξεκί-
νησε, παρά τα χρονοδιαγράμματα που έδινε στη

δημοσιότητα ο πρώην υφυπουργός, φορώντας το
κίτρινο καπέλο, βεβαίως βεβαίως! 

Το ακούσαμε κι αυτό! 
Ο δήμαρχος κατηγόρησε τον πρόεδρο του δημοτι-

κού συμβουλίου Λαγκαδά, Ρούλη Ζαχαρέγκα ότι

δίνει περισσότερο χρόνο στον αρχηγό της ελάσσο-

νος αντιπολίτευσης Δημήτρη Ράβναλη, επειδή ο

τελευταίος τον εξυπηρετεί στην εφορία λόγω της

θέσης που έχει. Για να το λέει ο δήμαρχος κάτι πα-

ραπάνω θα ξέρει… 

Απορία:
Αληθεύει πως ιδιοκτήτης καφέ,

στο κέντρο της πόλης, ισχυρί-

ζεται πως σύντομα θα ενισχύ-

σει το κατάστημά του με

τραπεζοκαθίσματα επικαλούμε-

νος τη φιλία του με το δήμαρχο

Μπουτάρη; Δεν είμαστε σε θέση

να γνωρίζουμε τη σχέση που έχουν

οι δυο άνδρες αλλά ξέρουμε πως ο

κυρ Γιάννης αγοράζει από το εν λόγω κα-

τάστημα τον πρωινό του καφέ. Σε πλαστικό…

Δήμαρχε ακούς; 
Αυτό το Facebook έχει εξελιχθεί σε βήμα αντιπολίτευσης.

Ανεξάρτητος δημοτικός σύμβουλος στο δήμο Παύλου Μελά

ανάρτησε το μεσημέρι της περασμένης Κυριακής τη συγκε-

κριμένη φωτογραφία από την παιδική χαρά, η οποία βρί-

σκεται στην πλατεία Τερψιθέας στην περιοχή της

Σταυρούπολης. Η φωτογραφία με το πάρκο γεμάτο σκουπί-

δια, δέχθηκε αρκετά σχόλια δημοτών, οι οποίοι ούτε λίγο

ούτε πολύ επαινούσαν τον δημοτικό σύμβουλο για την πρω-

τοβουλία να γνωστοποιεί έστω και μέσω του facebook τα

προβλήματα της περιοχής. «Μπράβο αυτά πρέπει να τα δεί-

χνουμε, γιατί έτσι ίσως συμμορφωθούμε και ίσως η δημο-

τική αρχή μπει στον κόπο να καθαρίσει τις βρωμιές», ήταν

ένα από τα σχόλια! 

Γ
ια ποιο λόγο άραγε ο Π. Αβραμό-
πουλος άλλαξε την εικόνα προφίλ
στον προσωπικό του λογαριασμό

στο Facebook και ανάρτησε μια φωτο-
γραφία αγκαλιά με τον δήμαρχο Θεσσα-
λονίκης και τον αντιδήμαρχο, Α.
Κουράκη; Μήπως θέλει να ρίξει στάχτη
στα μάτια όσων λένε ότι οι σχέσεις των
τριών δεν περνούν και την καλύτερή
τους περίοδο! Απόδειξη… και η παρου-

σία τους στη συναυλία που διοργάνωσε
ο δήμος προς τιμή του Δ. Μητροπάνου.
Ο Γ. Μπουτάρης εμφανίστηκε «αγκαλιά»
με τον Α. Κουράκη ενώ ο Π. Αβραμό-
πουλος ήρθε πολύ αργότερα και κάθισε
με την παρέα του στις θέσεις των vip στη
θύρα 5 του Καυτατζογλείου χωρίς να
μπει στον κόπο να πάει λίγα σκαλοπάτια
παρακάτω και να καθίσει δίπλα στη…
δυάδα! 

Στάχτη στα μάτια!

Στο Φεστιβάλ της ΚΝΕ που έγινε στο στρατόπεδο του Παύλου Μελά την προηγούμενη εβδομάδα
βρέθηκε ο δημοτικός σύμβουλος Νεάπολης Συκεών και επικεφαλής της δημοτικής παράταξης
«Δημοτική Ενότητα Πολιτών», Δημήτρης Ζιγκερίδης. Μάλιστα εκείνη την ημέρα είχε βρέξει αρ-
κετά, αναγκάζοντας πολύ κόσμο να αποχωρήσει από τον υπαίθριο χώρο του Φεστιβάλ. Ωστόσο
ο κ. Ζιγκερίδης με θέληση … ΚΝίτη παρέμεινε στο χώρο παρακολουθώντας μάλιστα όρθιος τη
συναυλία των Χάρη και Πάνου Κατσιμίχα.

Στο Φεστιβάλ και στα όρθια

ΑΠΟΡΙΑ
Αληθεύει άραγε ότι ο δή-

μαρχος Ωραιοκάστρου έχει

αποφασίσει να αλλάξει

μέχρι το τέλος του έτους

τους αντιδημάρχους

του; 

KOYIZ
Σε ποιο δήμο μόλις λίγες

ημέρες πριν την έναρξη της

νέας σχολικής χρονιάς οι διευ-

θυντές των σχολείων αναγκά-

στηκαν να πάρουν τις

βούρτσες και τις μπογιές

και να βάψουν οι ίδιοι

τα σχολεία τους; 
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Του Σταύρου Οραήλογλου

Δ
εν είναι η πρώτη φορά
που ο κ. Εγκεμέν Μπαγίς,
υπουργός ευρωπαϊκών
υποθέσεων της Τουρκίας

και δεξί χέρι του «νέο-Οθωμανού»
Αχμέτ Νταβούτογλου προκαλεί με
δηλώσεις του, έχοντας αναδειχθεί
σε κύριο εκφραστή της τουρκικής
αδιαλλαξίας και της πολιτικής των
λεονταρισμών που εφαρμόζει με
απόλυτη συνέπεια η Άγκυρα.
Μόλις τον Μάρτιο, λίγους μήνες
πριν την ανάληψη της προεδρίας
της Ε.Ε. από την Κυπριακή Δημο-
κρατία, ο «πολύς» κ. Μπαγίς εκτό-
ξευε απειλές για δήθεν άμεση
προσάρτηση του κατεχόμενου βό-
ρειου τμήματος του νησιού από
την Τουρκία. 

Στις αρχές του χρόνου δεν δί-
στασε να «αξιοποιήσει» την άδεια
που δόθηκε για την επαναλειτουρ-
γία του δημοτικού μειονοτικού
σχολείου στην Ίμβρο (υποχρέωση
της Τουρκίας που προβλεπόταν
ρητά από τη Συνθήκη της Λοζά-
νης) θριαμβολογώντας για το «μά-
θημα δημοκρατίας που δόθηκε
στην Ε.Ε.» και ζητώντας ανταλλάγ-
ματα για τη μουσουλμανική
«τουρκική», όπως τη χαρακτήρισε,
μειονότητα στη δυτική Θράκη. Τις
προηγούμενες ημέρες ο κ. Μπαγίς
ξαναχτύπησε. 

Σε συνέντευξη του στο πρακτο-
ρείο ειδήσεων Ανατολή με

αφορμή το ναυάγιο έξω από τη
Σμύρνη που οδήγησε στο θάνατο
δεκάδων λαθρομεταναστών,
έθεσε (το παντελώς άσχετο) θέμα
άρσης της βίζας που απαιτείται για
τους Τούρκους πολίτες που ταξι-
δεύουν σε χώρες μέλη της Ευρω-

παϊκής Ένωσης, συνδέοντας το
ευθέως με την καταπολέμηση της
λαθρομετανάστευσης! Συγκεκρι-
μένα, ο κ. Μπαγίς δήλωσε πως
«πρέπει να εργαστούμε για να
εξαλειφθούν οι λόγοι που οδη-
γούν στη λαθρομετανάστευση και,

αφετέρου, να αυξηθεί η προσπά-
θεια της Τουρκίας και να αφιερώ-
σει κονδύλια, αλλά για να γίνει
αυτό, θα πρέπει να εκλείψει η
ντροπή των θεωρήσεων που επι-
βάλλονται στους πολίτες της
Τουρκίας». 

Πρόσθεσε μάλιστα πως η Ελ-
λάδα είναι η χώρα που πρέπει να
παρέμβει στις Βρυξέλλες και να
ζητήσει την άρση των θεωρήσεων
για δύο λόγους, αφενός γιατί η
Τουρκία θα συγκεντρώσει περισ-
σότερα κονδύλια από τους φορο-
λογούμενους Τούρκους πολίτες
και θα προβεί, σύμφωνα πάντα με
τον κ. Μπαγίς, σε πιο σημαντικά
βήματα για τη διέλευση από τα σύ-
νορά της, ενώ παράλληλα, «επειδή
θα έχουν αρθεί οι θεωρήσεις, οι
πολίτες της Τουρκίας θα ταξι-
δεύουν περισσότερο προς την Ευ-
ρώπη και την Ελλάδα, που είναι η
πιο κοντινή χώρα και έτσι θα συμ-
βάλλουν στην ανάπτυξη της ελλη-
νικής οικονομίας, η οποία
αντιμετωπίζει προβλήματα». 

Ωμός εκβιασμός 
Η προκλητική στάση του Τούρ-

κου υπουργού δικαιώνει όλους
αυτούς που πιστεύουν πως οι
τουρκικές αρχές επιδεικνύουν μια
ανεξήγητη «χαλαρότητα» στον
έλεγχο της λαθρομετανάστευσης,
προκαλώντας την περαιτέρω επι-
βάρυνση των ελληνικών αρχών
ασφαλείας, τόσο στον Έβρο όσο
και στα νησιά του Αιγαίου. Σύμ-
φωνα με καλούς γνώστες των δι-
μερών σχέσεων, το μήνυμα του κ.
Μπαγίς στην Αθήνα ήταν σαφές,
πως το οξύτατο πρόβλημα που
αντιμετωπίζει η Ελλάδα με τους
λαθρομετανάστες μπορεί να πε-
ριοριστεί, εάν προωθήσει η χώρα
μας στην Ε.Ε. το ζήτημα της βίζας.
Την ίδια ώρα, οι Τούρκοι γνωρί-
ζουν καλά πως η κατάργηση της
βίζας ανήκει κατ’ ουσία στη
σφαίρα του ανέφικτου, καθώς
πρώτες θα αρνηθούν οι χώρες της
κεντρικής Ευρώπης με μεγάλο
αριθμό Τούρκων μεταναστών,
όπως η Γερμανία, η Ολλανδία αλλά
και η Γαλλία. 

Γεγονός παραμένει, πως η
Τουρκία «παντρεύοντας» δύο δια-
φορετικά μεταξύ τους ζητήματα
αναζητά οφέλη, προειδοποιώντας
παράλληλα την Αθήνα πως είναι
σε θέση, αν το θελήσει, να ελέγξει
τις μεταναστευτικές ροές. Ωμός
εκβιασμός, με άλλα λόγια. Αναμέ-
νουμε την αντίδραση της ελληνι-
κής κυβέρνησης.

Μ
ε εκδηλώσεις σε όλη τη χώρα τιμά ο Ελ-
ληνισμός τη 14η Σεπτεμβρίου, την ημέρα
που σηματοδότησε το τέλος της υπερχιλιε-

τούς παρουσίας του Ελληνισμού στη μικρασιατική
γη. Η πυρπόληση της «άπιστης» για τους Τούρκους
Σμύρνης, της χιλιοτραγουδισμένης πρωτεύουσας
της Ιωνίας, η γενοκτονία σε βάρος των ελληνικών
πληθυσμών, η σφαγή εκατοντάδων χιλιάδων αμά-
χων, οι βιασμοί, οι καταστροφές, οι λεηλασίες,
συνθέτουν ένα από τα μεγαλύτερα εγκλήματα που
διαπράχθηκαν στον 20ο αιώνα κατά της Ανθρω-
πότητας, μνημείο θρησκευτικής μισαλλοδοξίας και
εθνικιστικού παροξυσμού. Την ημέρα εκείνη η νέα
Τουρκία που γεννήθηκε μέσα από τις στάχτες της
Οθωμανικής Αυτοκρατορίας έκλεινε τους λογαρια-
σμούς της με το παρελθόν, «καθάριζε το σπίτι της»,
όπως εύστοχα έχει γραφτεί από τις «ενοχλητικές»
για αυτήν μειονότητες και έκανε το πιο αποφασι-
στικό βήμα για τη συγκρότηση ενός ομοιογενούς
έθνους – κράτους που αναδείχθηκε, για να μην ξε-
χνούμε, μέσα από το αίμα αθώων.  Η Μικρασιατική
Καταστροφή, το Ολοκαύτωμα του Ελληνισμού,
υπήρξε η μεγαλύτερη τραγωδία στην ιστορία του
ελληνικού έθνους από την αρχαιότητα μέχρι σή-
μερα, καθώς για πρώτη φορά ο ελληνικός κόσμος
περιορίστηκε στα γεωγραφικά όρια της Ελλάδας,
στον Νότο της Βαλκανικής χερσονήσου και στην
Κύπρο, όπως έχει γράψει σχετικά ο ιστορικός Βλά-
σης Αγτζίδης. Η συντριπτική πλειοψηφία των Ελ-
λήνων που ακόμη αντιστέκονται και δεν

ασπάζονται τις δήθεν «προοδευτικές» θεωρίες
περί «συνωστισμού» στην προκυμαία της Σμύρνης,
των Ελλήνων που απαντούν με ένα ηχηρό «όχι»
στον επιχειρούμενο βιασμό της αδιαπραγμάτευτης
ιστορικής αλήθειας, επιμένουν στο να μην παρα-
δώσουν στη λήθη τις τραγικές εικόνες των μαύρων
εκείνων ημερών, ως ελάχιστο φόρο τιμής στο ενά-
μισι εκατομμύριο των προσφύγων και στις 700.000
και πλέον των Ελλήνων που δεν έφτασαν ποτέ
στην μητέρα – Πατρίδα. 

Στη Θεσσαλονίκη, αύριο στις 10 το πρωί θα ψαλ-
θεί επιμνημόσυνη δέηση στον Ιερό Ναό της του
Θεού Σοφίας. Θα ακολουθήσει ομιλία από τον Αν-

τιπεριφερειάρχη Μητροπολιτικής Ενότητας Θεσσα-
λονίκης, κ. Απόστολο Τζιτζικώστα. Στις 10.30 θα τε-

λεσθεί τρισάγιο και θα κατατεθούν στεφάνια στον
ανδριάντα του Χρυσοστόμου Σμύρνης.

Το περίπτερο του Κέντρου Διαφύλαξης Αγιο-
ρείτικης Κληρονομιάς στην 77η Διεθνή Έκθεση
Θεσσαλονίκης εγκαινίασε ο Υπουργός Μακεδο-
νίας και Θράκης κ. Θεόδωρος Καράογλου, πα-
ρουσία του Μητροπολίτη Θεσσαλονίκης κ.
Άνθιμου.

Στο σύντομο χαιρετισμό του ο Υπουργός τόνισε
πως το Κε.Δ.Α.Κ. είναι ο αποκλειστικός φορέας
του Ελληνικού κράτους «που συμβάλλει καταλυ-
τικά στη διαφύλαξη της Αγιορείτικης κληρονομιάς
και προωθεί το σχεδιασμό και την υλοποίηση
προγραμμάτων προστασίας και ανάδειξης του

μνημειακού, κειμηλιακού και φυσικού πλούτου
των Αγιορείτικων ιερών καθιδρυμάτων».

«Η εικόνα αναβίωσης των αγιορείτικων μνη-
μείων με εκατοντάδες αποκαταστάσεις, αναστη-
λώσεις και άλλες τεχνικές παρεμβάσεις, η
κατασκευή νέων κτιρίων, δικτύων και λιμενικών
έργων, συνέβαλλαν αποτελεσματικά στη βελτίωση
της ποιότητας ζωής των Μοναχών και παράλληλα
διαφυλάσσουν μνημειακές αξίες. Γιατί το Άγιο
Όρος, πέρα από σημείο αναφοράς της Ορθοδοξίας,
είναι ζωντανό μνημείο. Ένα μνημείο όπου η πολι-
τισμική παράδοση συναντά την πνευματικότητα, το

μεγαλείο της πίστης μας» πρόσθεσε ο κ. Καράο-
γλου, ανακοινώνοντας παράλληλα πως μετά από
περίπου τρία χρόνια, το Κε.Δ.Α.Κ. επανέρχεται
στην αρμοδιότητα του ΥΜΑΘ. 

«Ως γνωστόν, καθήκοντα προέδρου του Δ.Σ.
του Κε.Δ.Α.Κ. ασκούσε ο εκάστοτε Γενικός Γραμ-
ματέας του Υπουργείου Μακεδονίας και Θράκης.
Ωστόσο, από τη στιγμή που στο νέο οργανόγραμμα
του Υπουργείου μας αυτή η θέση έχει πάψει να
υφίσταται, καθήκοντα προέδρου θα αναλαμβάνει
από εδώ και στο εξής ο Υπουργός Μακεδονίας και
Θράκης» κατέληξε ο κ. Καράογλου.

90 ΧΡΟΝΙΑ ΑΠΟ ΤΗ ΜΙΚΡΑΣΙΑΤΙΚΗ ΚΑΤΑΣΤΡΟΦΗ

Οι Μνήμες αντιστέκονται

Εσείς βίζα, εμείς 
λαθρομετανάστες

Στην αρμοδιότητα του Υ.ΜΑ-Θ το Κ.Ε.Δ.Α.Κ
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Κριτική Τσίπρα
στην κυβέρνηση
από τη Θεσσαλονίκη

Σ
τη Θεσσαλονίκη βρίσκεται από
χθες το απόγευμα ο πρόεδρος
της ΚΟ του ΣΥΡΙΖΑ-ΕΚΜ, Αλέξης

Τσίπρας, πραγματοποιώντας την καθιε-
ρωμένη επίσκεψη του στη ΔΕΘ, ως αρ-
χηγός της αξιωματικής αντιπολίτευσης.

Ο επικεφαλής του ΣΥΡΙΖΑ επισκέ-
φθηκε χθες το ΑΠΘ, όπου είχε συνάν-
τηση με τη διοίκηση του ιδρύματος, ενώ
στη συνέχεια συναντήθηκε με το δή-
μαρχο της Θεσσαλονίκης Γιάννη Μπου-
τάρη. Η πρώτη μέρα της τριήμερης
επίσκεψης έκλεισε με τη συμμετοχή του
Αλέξη Τσίπρα σε σύσκεψη με συλλογι-
κότητες, εκπροσώπους κινημάτων, φο-
ρέων και σωματεία εργαζομένων στην
αίθουσα του δημοτικού συμβουλίου
Θεσσαλονίκης.

Σήμερα ο κ Τσίπρας θα έχει στις 10 το
πρωί συνάντηση με τα διοικητικά συμ-
βούλια της ΔΕΘ και της Helexpo, στα
γραφεία διοίκησης της Helexpo.

Στις 11.30 θα περιοδεύσει στα περί-
πτερα της Εκθεσης, στις 12.30 μ.μ. θα
συναντηθεί με παραγωγικούς φορείς
στο Συνεδριακό Κέντρο «Ιωάννης Βελ-
λίδης». Στον ίδιο χώρο στις 7.30 μ.μ. θα
πραγματοποιήσει την κεντρική ομιλία
του και στη 1 μ.μ. της Κυριακής θα
δώσει Συνέντευξη Τύπου στα ΜΜΕ.

ΤΕΣΣΕΡΙΣ ΝΕΚΡΟΙ 

Τραγωδία με Ρώσους 
τουρίστες

Τ
ραγικός είναι ο απολογισμός τρο-
χαίου δυστυχήματος που έγινε στις
4.30 τα ξημερώματα της Παρα-

σκευής στο 22ο χιλιόμετρο της εθνικής
οδού Θεσσαλονίκης – Χαλκιδικής. Το
τροχαίο δυστύχημα με 4 νεκρούς και 30
τραυματίες Ρώσους τουρίστες έγινε όταν
το λεωφορείο που τους μετέφερε ανα-
τράπηκε. Το δυστύχημα έγινε στο δρόμο
Νέων Μουδανιών – Θεσσαλονίκης, στο
ύψος της Καρδίας, χωρίς να έχουν διευ-
κρινιστεί, μέχρι στιγμής, τα αίτια.

Ο διευθυντής της Τροχαίας Θεσσαλο-
νίκης, Θόδωρος Κυριακίδης, σε δηλώ-
σεις του υποστήριξε ότι οι Ρώσοι
τουρίστες βρίσκονταν σε διακοπές στην
περιοχή της Χαλκιδικής και μετέβαιναν
με το λεωφορείο στο αεροδρόμιο «ΜΑ-
ΚΕΔΟΝΙΑ» για να αναχωρήσουν για την
πατρίδα τους.

Την ώρα του δυστυχήματος στην πε-
ριοχή έβρεχε, ενώ χρειάστηκε επέμ-
βαση της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας,
προκειμένου οι τουρίστες να εγκαταλεί-
ψουν το λεωφορείο. Οι 30 τραυματίες
διακομίστηκαν στα νοσοκομεία Γ. Γεννη-
ματάς και ΑΧΕΠΑ, ενώ το ρεύμα της
εθνικής οδού προς τη Θεσσαλονίκη πα-
ρέμεινε κλειστό για αρκετές ώρες. Αξί-
ζει να σημειωθεί ότι στο λεωφορείο
επέβαιναν συνολικά 48 άτομα, ένας
οδηγός κι ένας συνοδός ενώ προανά-
κριση για τα αίτια του δυστυχήματος διε-
νεργεί το Τμήμα Τροχαίας Θέρμης.

Σ
το δρόμο… αναμένεται να βγουν από τις
αρχές της επόμενης εβδομάδας στελέχη
του ΠΑΣΟΚ σε μια προσπάθεια να επανεγ-

γράψουν όσο το δυνατό περισσότερους φίλους
και μέλη του Κινήματος, μετά την απόφαση του
προέδρου του κόμματος Ευάγγελου Βενιζέλου
να διαγράψει τα μητρώα της Ιπποκράτους, στο
πλαίσιο της ανασύστασης, που βρίσκεται σε
εξέλιξη και αναμένεται να κορυφωθεί μετά την
ψήφιση των νέων μέτρων.  

Την ίδια ώρα στη Θεσσαλονίκη ξεκίνησαν οι
συνεδριάσεις των σχετικών κλιμακίων. Χθες
πραγματοποιήθηκε σχετική συνεδρίαση στην
Καλαμαριά, τη Δευτέρα διοργανώνεται στο
Γ’Διαμέρισμα και το δήμο Παύλου Μελά και την

Τετάρτη στο Ε’ Διαμέρισμα, όπου το ΠΑΣΟΚ αν-
τιμετωπίζει πρόβλημα με τα στελέχη του, καθώς
τα περισσότερα «μετακόμισαν» στο ΣΥΡΙΖΑ.

Το χορό των… συνεδριάσεων άνοιξε η
πρώην βουλευτής Τρικάλων Σούλα Μερεντίτη,
επικεφαλής του κλιμακίου στην Α’ Περιφέρεια,
η οποία ήρθε στην πόλη την περασμένη Κυ-
ριακή. Μαζί με το «δεξί» χέρι του Ευάγγελου
Βενιζέλου και πρόεδρο και διευθύνοντα σύμ-
βουλο του ΟΛΘ, Στέλιο Αγγελούδη έθεσαν το

πολιτικό πλαίσιο της διαδικασίας της ανασύ-
στασης, ζήτησαν από τα κομματικά στελέχη να
«πουν στον κόσμο την αλήθεια» και να κάνουν
αυτοκριτική, η οποία όμως όπως επισήμαναν
δεν πρέπει να μετατραπεί σε «αυτομαστί-
γωμα». 

Την ίδια ώρα, οι εργαζόμενοι της Ιπποκρά-
τους παραμένουν απλήρωτοι, ενώ επίσημη
ενημέρωση για την ημερομηνία καταβολής των
δεδουλευμένων τους δεν υπάρχει. 

ΣΤΑ ΑΜΕΣΑ ΣΧΕΔΙΑ ΠΟΛΛΩΝ ΔΗΜΩΝ ΤΗΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

Ιδιωτικοποιείται σταδιακά 
η καθαριότητα 

ΣΕ ΑΕΙ ΚΑΙ ΤΕΙ

Εξεταστική μετ’ εμποδίων 

Τ
ο άγχος των φοιτητών στα AEI φαίνεται πως δεν
έχει τέλος καθώς η ΠΟΣΔΕΠ αποφάσισε να
προτείνει παράταση των απεργιακών κινητο-

ποιήσεων των πανεπιστημιακών καθηγητών έως τις
21 Σεπτεμβρίου. Οι φοιτητές καλούνται να ενημερώ-
νονται για την πορεία της εξεταστικής τους από τις
ανακοινώσεις των τμημάτων τους ή από την γραμ-
ματεία καθώς μερικοί καθηγητές δεν λαμβάνουν
μέρος στις απεργίες και ως εκ τούτου τα μαθήματά
τους θα εξεταστούν κανονικά. 

Την ίδια ώρα, κλειστό θα παραμείνει με απόφαση
της διοίκησης και την ερχόμενη Δευτέρα το ΤΕΙ Θεσ-
σαλονίκης. Μετά την αποχή από το εκπαιδευτικό
τους έργο την περασμένη εβδομάδα, οι καθηγητές
θα αποφασίσουν για τη συνέχεια των κινητοποι-
ήσεών τους την ερχόμενη Τρίτη, σε συνεδρίαση του

Ενιαίου Συλλόγου Εκπαιδευτικού Προσωπικού
(ΕΣΕΠ) ΤΕΙ Θεσσαλονίκης -ενώ η ομοσπονδία των
καθηγητών (ΟΣΕΠ ΤΕΙ) θα πάρει αποφάσεις για το
μέλλον των κινητοποιήσεων την ερχόμενη Παρα-
σκευή. 

Όσον αφορά τις προθέσεις των καθηγητών, η συμ-
μετοχή στις αποφάσεις των αρμόδιων οργάνων εμ-
φανίζεται μεγάλη. Πολλοί, ωστόσο, είναι αυτοί που
κάνουν λόγο για άλλες δράσεις, ώστε να μην τεθεί
σε κίνδυνο η εξεταστική περίοδος. Υπό συζήτηση,
σύμφωνα με τον πρόεδρο του ΕΣΕΠ ΤΕΙ Θεσσαλονί-
κης Δημοσθένη Σταμάτη, τίθεται η πρωτοβουλία για
κοινές δράσεις όλων των ανώτατων ιδρυμάτων της
πόλης -ΤΕΙ Θεσσαλονίκης, ΑΠΘ, ΠΑ.ΜΑΚ. καθώς και
οι εκδηλώσεις ενημέρωσης των φοιτητών περί των
ζητημάτων που απασχολούν τον κλάδο.

Η έναρξη της σχολικής χρονιάς την περασμένη
Τρίτη πραγματοποιήθηκε με πολλά προβλήματα,
καθώς σύμφωνα με τους υπευθύνους τα κενά εκ-
παιδευτικών στα σχολεία ξεπερνούν τα 8.500 χιλιά-
δες. Όπως υποστηρίζουν δάσκαλοι και καθηγητές τα
προβλήματα αυτά αναμένεται να ενταθούν καθώς η
χρηματοδότηση για τα λειτουργικά έξοδα είναι ανε-
παρκέστατη, ενώ πολλά σχολεία μπορεί να αντιμε-
τωπίσουν πρόβλημα θέρμανσης κ.ά. 

Της Χρύσας Κυριακού 

Α
υξάνονται μέρα με τη μέρα οι
δήμοι που αναθέτουν τις υπηρε-
σίες Καθαριότητας σε ιδιώτες.

Σειρά αυτή τη φορά είχε ο δήμος Θερ-
μαϊκού, ο οποίος προστίθεται στη λίστα
των συνολικά 35 δήμων ανά την Ελ-
λάδα, που ανέθεσαν τμήμα ή και το σύ-
νολο των υπηρεσιών καθαριότητας σε
ιδιώτες. Ο σχετικός διαγωνισμός προ-
ϋπολογισμού 226.000 ευρώ, αφορά την
αποκομιδή των απορριμμάτων για πέντε
μήνες στη δημοτική ενότητα Θερμαϊκού
(Περαία, Νέοι Επιβάτες και Αγία Τριάδα)
και θα διεξαχθεί στις 26 Σεπτεμβρίου.
Όπως υποστήριξε ο δήμαρχος Θερμαϊ-
κού, Γιάννης Αλεξανδρής, το προσωπικό
του τομέα της Καθαριότητας δεν επαρκεί
και δεν υπάρχει η δυνατότητα πρόσλη-
ψης συμβασιούχων, για το λόγο αυτό
καταφεύγει στη λύση της ιδιωτικοποί-
ησης.

Ο δήμος Χαλκηδόνας έχει προχωρή-
σει στην ιδιωτικοποίηση υπηρεσιών κα-
θαριότητας με απευθείας ανάθεση ,
καθώς ο διαγωνισμός που είχε προκη-

ρύξει κρίθηκε άγονος. Τον περασμένο
Ιούνιο έγινε δεκτή από το Τριμελές Διοι-
κητικό Εφετείο Θεσσαλονίκης η αίτηση
ασφαλιστικών μέτρων που κατέθεσε η
εταιρία με την επωνυμία Δ. ΔΙΟΝΥΣΟ-
ΠΟΥΛΟΣ & ΣΙΑ Ε.Ε., με το διακριτικό τίτλο
«ΤΕΧΝΙΚΗ ΔΙΟΝ Ε.Ε.» κατά του δήμου
Λαγκαδά παγώνοντας έτσι τα σχέδια της
διοίκησης για ιδιωτικοποίηση. Σε ιδιώτες
ανατέθηκε τον περασμένο Μάιο και για
μια περίοδο τριών μηνών μέρος της κα-
θαριότητας και του δήμου Πυλαίας Χορ-
τιάτη. 

Έρχονται και άλλοι δήμοι
Σύμφωνα με εκπρόσωπο της ΠΟΕ

ΟΤΑ αυτή τη στιγμή 35 δήμοι σε όλη τη
χώρα έχουν αναθέσει τον τομέα της Κα-
θαριότητας σε ιδιώτες ενώ σχετικές συ-
ζητήσεις βρίσκονται σε εξέλιξη και σε
άλλους 40 δήμους, με τους δημάρχους
να ισχυρίζονται ότι αντιμετωπίζουν σο-
βαρά προβλήματα έλλειψης προσωπι-
κού. 

Η ιδιωτικοποίηση της καθαριότητας
φαίνεται πως είναι στα άμεσα σχέδια και
του δήμου Ωραιοκάστρου. Η διοίκηση

είχε προχωρήσει στη μίσθωση 4 απορ-
ριμματοφόρων από ιδιώτη ενώ μέχρι το
τέλος του έτους αναμένεται να διεξαχθεί
σε δήμο της Χαλκιδικής διαγωνισμός,
προϋπολογισμού 15 εκ. ευρώ, για την
ανάθεση του τομέα της καθαριότητας σε
ιδιώτη με διάρκεια τέσσερα έτη.

Αντιδράσεις 
Τα σχέδια των δημάρχων έχουν προ-

καλέσει τις έντονες αντιδράσεις των ερ-
γαζομένων, οι οποίοι κάνουν λόγο για
στοχευμένη προσπάθεια απαξίωσης
των δημοτικών υπηρεσιών, με τελικό
σκοπό την εκχώρηση υπηρεσιών σε
ιδιώτες και στο τέλος την απόλυση των
εργαζομένων, στο πλαίσιο και των απαι-

τήσεων της τρόικας. 
Στο μεταξύ, το Ελεγκτικό Συνέδριο

απέρριψε το διαγωνισμό του δήμου
Θεσσαλονίκης για επισκευή των απορ-
ριμματοφόρων ύψους 2,3 εκ ευρώ
σύμφωνα με τον οποίο είχε ανατεθεί σε
ιδιωτικό συνεργείο η ευθύνη για την
επισκευή του στόλου. Παρότι ο διαγω-
νισμός είχε ολοκληρωθεί το Ελεγκτικό
Συνέδριο διαπίστωσε παρατυτίες και τον
απέρριψε με αποτέλεσμα να είναι στον
αέρα η επισκευή των απορριμματοφό-
ρων του δήμου. Ο αντιδήμαρχος Ανακύ-
κλωσης και Καθαριότητας, Θ. Παππάς
από την πλευρά του  δήλωσε πως ο
δήμος θα κινηθεί νομικά κατά της από-
φασης.

ΑΝΑΣΥΣΤΑΣΗ ΣΤΟ ΠΑΣΟΚ ΜΕΤΑ ΤΑ ΝΕΑ ΜΕΤΡΑ 

Στο δρόμο για να βρουν μέλη� 
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ZΗΤΗΜΑ ΗΜΕΡΩΝ Η ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΠΟΙΗΣΗ ΤΟΥ ΚΑΙ Η ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΚΟΜΜΑΤΟΣ 

Tου Βαγγέλη Στολάκη 

Α
ποφασισμένος να
«κλείσει» την πόρτα
του ΠΑΣΟΚ είναι ο

Ανδρέας Λοβέρδος, ενώ η ανακοίνωση
της ανεξαρτητοποίησής του είναι ζήτημα
ημερών, σύμφωνα με ασφαλείς πληρο-
φορίες της «Κ». Η διαδικασία ζύμωσης
για το σχηματισμό νέου κόμματος βρίσκε-
ται σε εξέλιξη και οι συνομιλίες του
πρώην υπουργού με πολιτικούς του φί-
λους και στελέχη της Ιπποκράτους δίνουν
και παίρνουν. Σε κάθε περίπτωση πάν-
τως, η ανακοίνωση του νέου πολιτικού
φορέα δεν αναμένεται πριν την ψήφιση
του νέου πακέτου μέτρων.

«Ο Ανδρέας Λοβέρδος ουσιαστικά έχει
φύγει από το ΠΑΣΟΚ και αναμένουμε να
ανακοινώσει άμεσα την αποχώρησή του»
αναφέρει στην «Κ» στενός συνεργάτης
του πρώην υπουργού, ο οποίος ξεκαθα-
ρίζει πως το νέο πολιτικό εγχείρημα του
τελευταίου λαμβάνει σάρκα και οστά και

θα παρουσιαστεί μετά την ψήφιση του
νέου πακέτου των μέτρων.

Αναπάντητο παραμένει ακόμα το εάν ο
κ. Λοβέρδος θα ψηφίσει θετικά τα νέα
μέτρα, παρά τα μηνύματα που έχει στείλει
στην ηγεσία του Κινήματος πως ο Ευάγγε-
λος Βενιζέλος δεν θα έπρεπε να τον… φο-
βάται! Σύμφωνα με τις πληροφορίες της
«Κ» επιδίωξη του κ. Λοβέρδου είναι η δη-

μιουργία ενός φορέα που θα συγκεντρώ-
σεις τις προοδευτικές, κεντροαριστερές,
δημιουργικές και σοσιαλδημοκρατικές δυ-
νάμεις του τόπου. Ο φορέας αυτός μπορεί
να δημιουργηθεί εκ νέου, με την παράλ-
ληλη ύπαρξη ΠΑΣΟΚ και Δημοκρατικής
Αριστεράς ή να προκύψει από τη διάλυση
των παραπάνω κομμάτων. «Το νέο κόμμα
θα λειτουργήσει ενοποιητικά και όχι δια-

σπαστικά του κεντρώου χώρου» σχολιάζει
ο συνεργάτης του κ. Λοβέρδου. 

Ο πρώην υπουργός αυτή την περίοδο
φαίνεται πως αναζητά… συμμάχους στο
νέο του εγχείρημα. Η «Κ» είναι σε θέση
να γνωρίζει πως συνομιλεί με τους
πρώην υπουργούς Αλέκο Παπαδόπουλο
και Γιώργο Φλωρίδη, ενώ συζητήσεις
έχουν γίνει και με τους Γιάννη Ραγκούση,
Άννα Διαμαντοπούλου και Ηλία Μόσιαλο,
ο οποίος πρόσφατα δημιούργησε την πο-
λιτική κίνηση «Δυναμική Ελλάδα». Άλ-
λωστε και ο κ. Μόσιαλος σε πρόσφατη
συνέντευξή του επιβεβαίωσε εν μέρει τις
πληροφορίες σχολιάζοντας πως «στις
επόμενες εκλογές θα υπάρχει νέο πολι-
τικό υποκείμενο», ενώ σε ερώτηση εάν
έχει επαφές με τα αποστασιοποιημένα
πρωτοκλασάτα στελέχη του ΠΑΣΟΚ
απάντησε πως «συνομιλεί με όλους». 

Σε επίπεδο Θεσσαλονίκης, ο κ. Λοβέρ-
δος φέρεται να έχει κάνει σχετικές συζη-
τήσεις με τον πρώην υφυπουργό του
ΠΑΣΟΚ επί των κυβερνήσεων Σημίτη,

Νίκο Γκεσούλη και τον πρώην δημοτικό
σύμβουλο Θεσσαλονίκης, εκλεγμένο με
το συνδυασμό της Χρύσας Αράπογλου και
σημερινό διοικητή της 4ης Υγειονομικής
Περιφέρειας, θέση στην οποία διορίστηκε
επί υπουργίας Λοβέρδου, Κώστα Τσιτου-
ρίδη. 

Υπενθυμίζεται, πως πρόσφατα ο Αν-
δρέας Λοβέρδος, ύστερα από αρκετούς
μήνες αποστασιοποίησης, κυκλοφόρησε το
βιβλίο του, που από πολλούς χαρακτηρί-
στηκε ως «μανιφέστο», με τίτλο «Θέσεις
για τη Νέα Ελληνική Ανόρθωση». Αν και
στο σύντομο πρόλογο του επιχειρεί να δι-
ευκρινίσει πως δεν «πρόκειται για πρόταση
προγράμματος πολιτικού κόμματος», ου-
σιαστικά αφιερώνει το μεγαλύτερο μέρος
του εγχειριδίου για την ανάγκη ύπαρξης
ενός οδικού χάρτη εξόδου από την κρίση.
Μάλιστα ο ίδιος αναφέρεται και στα επό-
μενα πολιτικά βήματά του: «Η αναμονή μου
λαμβάνει τέλος. Η πίστη μου σε αυτό που
επιχειρώ είναι ακλόνητη!» είναι οι τελευ-
ταίες λέξεις του κειμένου.

«Αντίο» στο ΠΑΣΟΚ λέει ο Λοβέρδος;

Σχολική τσάντα σε 300 "πρωτάκια"

Η καθιερωμένη εκδήλωση του Κεντρικού Συλ-
λόγου πολυτέκνων  Γονέων νομού Θεσσαλονίκης
‘’ Οι Άγιοι Πάντες ‘’για την επίδοση της σχολικής
τσάντας στα μικρά παιδιά  (πρωτάκια ) που ξεκι-
νούν την εκπαιδευτική τους πορεία έγινε στην απο-
θήκη Δ΄ του Λιμένος Θεσσαλονίκης . .

Ο πρόεδρος  του Συλλόγου Ερωτόκριτος Θεοτο-

κάτος μεταξύ άλλων δήλωσε: «Θέλουμε να πι-
στεύουμε ότι ο πρωθυπουργός θα τηρήσει τις προ-
εκλογικές δεσμεύσεις του για τα επιδόματα και την
επαναφορά   όλων των νόμων που  ίσχυαν το 2009
για  τους πολύτεκνους για λόγους δημοσιονομικού
συμφέροντος και  με απλά λόγια για να  επιβίωση
η πατρίδα μας» .

Στη συνέχεια Ο Παναγιώτατος Μητροπολίτης
Θεσσαλονίκης κ. Άνθιμος που έκανε την χορηγία
για την σχολική τσάντα στα ‘’Πρωτάκια ‘’ μεταξύ
άλλων δήλωσε: «Νομίζω ότι δεν έχουμε κάνει
πολλά πράγματα, όσα οφείλουμε να κάνουμε όλοι
για τους πολυτέκνους, αλλά εν πάση περιπτώσει,
προσπαθούμε και υπάρχει και χρόνος ακόμη να

επαναλάβουμε ή και να αυξήσουμε ότι μπορούμε
να κάνουμε». 

Στην εκδήλωση  παρευρέθηκαν ο υπουργός
Μακεδονίας Θράκης Θεόδωρος Καράογλου, ο
αναπληρωτής υπουργός περιβάλλοντος και ενέρ-
γειας Σταύρος  Καλαφάτης, ο αντιπεριφερειάρχης
Θεσσαλονίκης  Απόστολος Τζιτζικώστας, και άλλοι.    

ΔΕΝ ΕΓΙΝΕ Η ΙΔΙΑ ΔΟΥΛΕΙΑ ΣΕ ΟΛΟΥΣ ΤΟΥΣ ΔΗΜΟΥΣ

Οι αντιθέσεις στους αγιασμούς…

«Κ
οιτάμε στα μάτια τα
παιδιά και όλη την το-
πική κοινωνία, γιατί

ό,τι υποσχόμαστε το κάνουμε
πράξη. Έτσι στέλνουμε ένα  μή-
νυμα στη νέα γενιά ότι όσοι

ασκούν διοίκηση πρέπει να είναι
συνεπείς, να πιστεύουν απόλυτα
σε αυτά που λένε  και σε όσα δε-
σμεύονται και να τα υλοποιούν»,
τόνισε ο δήμαρχος Νεάπολης-
Συκεών Σίμος Δανιηλίδης, ο
οποίος παραβρέθηκε στις τελε-
τές αγιασμών για την έναρξη της
νέας σχολικής χρονιάς.

Ο κ. Δανιηλίδης χειροκροτή-
θηκε επειδή διαπιστώνεται ότι
γίνονται έργα στην κατεύθυνση
της σχολικής στέγης στο δήμο
του. «Αντιμετωπίσαμε και δώ-
σαμε μάχες χωρίς να διστά-
σουμε εναντίον οικοπεδοφάγων
και καταπατητών που επιχείρη-

σαν να σφετεριστούν δημόσια γη
χαρακτηρισμένη για σχολική και
κοινωφελή χρήση, καθώς και
διαφόρων οικονομικών και
άλλων συμφερόντων, που είχαν
στο πλευρό τους και την αντιπο-
λίτευση στο δημοτικό συμβού-
λιο. Δεν υποχωρήσαμε και δεν
υποχωρούμε σε οτιδήποτε
αφορά τα παιδιά μας και το μέλ-
λον τους», είπε ο δήμαρχος στις
ομιλίες του.

Η αντίθεση
Την ίδια ώρα το πρώτο κου-

δούνι χτύπησε αλλά στο παλιό
σχολείο για τους μαθητές στο 1ο

και 2ο Δημοτικό σχολείο, Γυμνά-
σιο και Λύκειο Ασβεστοχωρίου,
του δήμου Πυλαίας-Χορτιάτη στη
Θεσσαλονίκη. Για τον λόγο αυτό,
η Ένωση Συλλόγων Γονέων και
Κηδεμόνων στο δ. Πυλαίας Χορ-
τιάτη έκρινε ανεπιθύμητους τους

εκπροσώπους του δήμου και
αποφάσισε να μην τους επιτρέψει
να παραβρεθούν στον αγιασμό.
Σε ανακοίνωση-επιστολή του ο
δήμος Πυλαίας Χορτιάτη κάνει
λόγο για ψευδές, συκοφαντικό
και δυσφημιστικό κείμενο.
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Ασέβεια, αναν-
δρία, βεβήλωση
της ιστορίας. Έτσι
χαρακτηρίζει η
γενική γραμμα-
τέας της Ηπειρω-
τικής Εστίας
Θεσσαλονίκης κ.
Αθηνά Τοτοκώτση,
τις …ενέργειες
των αγνώστων
στο άγαλμα της
Ηπειρώτισσας γυ-
ναίκας του 1940,
στη συμβολή των
οδών Παύλου
Μελά και Δημ.
Γούναρη.

Έχουν κάθε λόγο να είναι ικανοποιημένοι! Η Θεσσαλονίκη είναι …
πεντακάθαρη. Ούτε σκουπιδάκι σε δρόμους και πλατείες. Διπλο-
παρκαρίσματα πλέον δεν υπάρχουν σε …κανένα δρόμο. Οι ποδη-
λατόδρομοι σε …άριστη κατάσταση. Το παρεμπόριο …πατάχθηκε.
Στα πεζοδρόμια η κίνηση των πεζών είναι κάτι …παραπάνω από
άνετη. Αν δεν συμφωνείτε, τότε θα πρέπει να απαντήσετε στο γιατί
οι δύο δημοτικοί άρχοντες είναι ενθουσιασμένοι…

Βάσω εγώ μια μέρα θα του πω φύγε και αυτός θα φύγει! (Κι εσύ μαζί του)!

Ο «κηπουρός» φεύγει;

«Π
αραμένουμε στα κόμματά
μας» δήλωσε ο πρώην
κυβερνητικός εκπρό-

σωπος και υπουργός επικρα-
τείας, για πολλούς επίσης ένας
εκ των «κηπουρών» του Γιώρ-
γου Παπανδρέου, Ηλίας Μόσιαλος
κατά τη διάρκεια της παρουσίασης της
πολιτικής κίνησής του στη Θεσσαλονίκη. Προς
στιγμήν ξάφνιασε, και όχι θετικά το ακροατήριό του
το οποίο στο σύνολό του αποτελούνταν από «αγα-
νακτισμένους» ΠΑΣΟΚους. Γρήγορα όμως ο κη-
πουρός, μας συγχωρείτε ο Λιάκος, έβαλε τα
πράγματα στη θέση τους. «Μέχρι να μας διαγρά-
ψουν» συμπλήρωσε αφήνοντας υπονοούμενα.
Καλομελέτα κι έρχεται…

Για τα μάτια του κόσμου…

«Μ
άθε τέχνη κι άστηνε κι αν πεινάσεις
πιάστηνε» λέει ο λαός και ο…Γιώρ-
γος Καρατζαφέρης. Ο πρόεδρος

του ΛΑΟΣ αποφάσισε λοιπόν, παράλληλα με
την πολιτική, παρά το γεγονός πως δεν υπάρχει
επιστροφή από την κατρακύλα του κόμματος, να
επαναλειτουργήσει τη σχολή δημοσιογραφίας του και
να μπει σε αίθουσες για να διδάξει. Τα σχέδιά του αυτά τα ανα-
κοίνωσε μέσα από την εκπομπή που παρουσιάζει στο κανάλι του.
Πάντως, δεν πρέπει να θεωρείται τυχαίο πως ο χώρος των μα-
θημάτων θα πραγματοποιούνται στην Καλλιρρόης, εκεί δηλαδή
όπου διατηρεί τα γραφεία του το κόμμα. Να μπερδεύονται οι απ’
έξω και να θεωρούν πως στο ΛΑΟΣ κάτι…κινείται!

Στις επάλξεις ο Κιλτίδης 

«Π
αρών» πολιτικά δηλώνει στην
«Κ» ο πρώην βουλευτής Κώ-
στας Κιλτίδης, ο οποίος μπορεί

μεν να μη συμμετέχει στη σύνθεση της πα-
ρούσας Βουλής, δεν παύει όμως να βρίσκεται
σε συνεχή επικοινωνία με τους πρώην συναδέλ-
φους του. Ο ίδιος σχολιάζει πως εξακολουθεί να δίνει μάχες
από διαφορετικό μετερίζι για τη χώρα και τη «γαλάζια» πα-
ράταξη και πως το πολιτικό του γραφείο στη Θεσσαλονίκη
παραμένει ανοιχτό για τον κόσμο!
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ΟΧΙ ΣΤΗΝ ΑΝΟΙΚΟΔΟΜΗΣΗ
ΤΗΣ ΠΑΡΑΛΙΑΚΗΣ ΖΩΝΗΣ 

Κοινό μέτωπο 
κατοίκων και
δήμου Καλαμαριάς  

Τ
ις έντονες αντιδράσεις των κα-
τοίκων της Καλαμαριάς έχει
προκαλέσει η προσπάθεια

ανοικοδόμησης, που επιχειρείται
από οικοπεδούχους σε περιοχή –
"φιλέτο" μπροστά στη θάλασσα.
Όπως καταγγέλουν σε ανακοίνωσή
τους τα μέλη της «Πρωτοβουλίας
Κατοίκων», ο δήμος Καλαμαριάς
υποχρεώθηκε να εκδόσει δυο οικο-
δομικές άδειες για ανοικοδόμηση
δυο ελεύθερων από κτίσματα οικο-
πέδων στην παραλιακή ζώνη (Κα-
ραμπουρνάκι), με βάση δύο
αποφάσεις του διοικητικού εφετείου
Θεσσαλονίκης, οι οποίες εκδόθηκαν
έπειτα από αιτήσεις οικοπεδούχων.
Πρόκειται για αιτήσεις κληρονόμων
προσφύγων, στους οποίους παρα-
χωρήθηκαν τα οικόπεδα το 1922,
και οι οποίοι εδώ και πολλά χρόνια
προσπαθούν να τα εκμεταλλευτούν. 

Στο πλευρό των κατοίκων στέκε-
ται και η διοίκηση του δήμου Καλα-
μαριάς. Όπως τόνισε σε δηλώσεις
του ο δήμαρχος η οικοδομική άδεια
δόθηκε στους ιδιοκτήτες ενός οικο-
πέδου, οι οποίοι νωρίτερα είχαν
προσφύγει στη διοικητική δικαιο-
σύνη και δικαιώθηκαν. «Εμείς κά-
ναμε αυτό που έπρεπε.  Συμ-
μορφωθήκαμε με την απόφαση
αυτή καθώς δεν μπορούσαμε να
παρανομήσουμε», είπε ο κ. Μπακο-
γλίδης. Ωστόσο, σύμφωνα με τον
ίδιο, εξακολουθεί να ισχύει η θέση
του δήμου κατά της οικοδόμησης
της παραλιακής ζώνης και στο πλαί-
σιο αυτό θα γίνει κάθε δυνατή προ-
σπάθεια ώστε με νόμιμο τρόπο να
αποτραπεί η οικοδόμηση. Ήδη, βρί-
σκεται σε εξέλιξη η αναθεώρηση
του γενικού πολεοδομικού σχεδια-
σμού που προβλέπει χρήσεις πρα-
σίνου στην περιοχή ενώ θα
υπάρξουν παρεμβάσεις και προς
τον υπουργό Περιβάλλοντος, Ενέρ-
γειας και Κλιματικής Αλλαγής. Αξίζει
να σημειωθεί ότι ο δήμος διεκδικεί
τις εν λόγω εκτάσεις για χρήσεις
πρασίνου ενώ προτίθεται να παρα-
χωρήσει σε αντάλλαγμα άλλες
εκτάσεις στους ιδιοκτήτες.

Μιλώντας στην «Κ» ο εκπρόσω-
πος της Πρωτοβουλίας Κατοίκων,
Γιάννης Καϊμακτσίδης υποστήριξε
ότι είναι αδιανόητο να επιχειρείται η
ανοικοδόμηση της συγκεκριμένης
περιοχής. «Είμαστε αποφασισμένοι
να μην το επιτρέψουμε. Αν χρειαστεί
θα καταφύγουμε και σε νομικά
μέσα», είπε ο κ. Καϊμακτσίδης. Την
περασμένη Τρίτη οι κάτοικοι διοργά-
νωσαν στο Καραμπουρνάκι συγκέν-
τρωση διαμαρτυρίας ενώ έχουν
υποβάλλει στα δικαστήρια αίτηση
αναίρεσης κατά της άδειας που έλα-
βαν οι ιδιοκτήτες από την πολεοδο-
μία του δήμου.

ΜΕ ΤΙΣ «ΕΥΛΟΓΙΕΣ» ΜΠΟΥΤΑΡΗ ΔΗΜΙΟΥΡΓΕΙΤΑΙ… ΚΑΠΑΛΙ ΤΣΑΡΣI

Τρίτωσαν οι λαϊκές του κέντρου 
του Βαγγέλη Στολάκη 

Σ
τη δημιουργία μιας σύγχρονης στεγασμένης λαϊ-
κής αγοράς, στα πρότυπα του Καπαλί Τσαρσί της
Κωνσταντινούπολης, με σκοπό να δοθεί ζωή στην

αγορά Μοδιάνο που αργοσβήνει, προσανατολίζεται ο
Οργανισμός Λαϊκών Αγορών Θεσσαλονίκης  σε συ-
νεργασία με το Σύλλογο Επαγγελματιών του Ιστορικού
Κέντρου και τις «ευλογίες» του δημάρχου Γιάννη
Μπουτάρη.

Στην ουσία πρόκειται για την τρίτη λαϊκή αγορά που
αναμένεται να δημιουργηθεί στο κέντρο της Θεσσαλο-
νίκης, δεδομένου πως η επαναλειτουργία της αγοράς
στη Ροτόντα και η δημιουργία λαϊκής στην οδό Δεσπε-
ραί βρίσκονται σε τροχιά υλοποίησης.

Σύμφωνα με τον πρόεδρο του Οργανισμού Λαϊκών
Αγορών Θεσσαλονίκης, κ. Μιχάλη Πάππου «πρόκειται
για ένα αρκετά φιλόδοξο σχέδιο για την πόλη και το
κέντρο της». Ο ίδιος συμπληρώνει πως «η επιτυχία του
εγχειρήματος θα δώσει τη δυνατότητα στους πολίτες
να ψωνίζουν σε χαμηλότερες τιμές» ενώ η δημιουργία
μιας τρίτης αγοράς αναμένεται πως θα «ανοίξει» νέες
θέσεις εργασίας.

Σύμφωνα με πληροφορίες της «Κ» ο Οργανισμός
Λαϊκών Αγορών βρίσκεται σε συνεχή επικοινωνία με
το νομικό σύμβουλο του Μοδιάνο προκειμένου να αρ-
θούν τα όποια προβλήματα έχουν προκύψει. Το σχέδιο
προβλέπει την ενοικίαση των περίπου 100 κενών κα-
ταστημάτων από τον ΟΛΑΘ, το ενοίκιο του καθενός
εκτιμάται στα εκατό ευρώ το μήνα. Η αγορά αναμένεται

να λειτουργεί καθημερινά με διευρυμένο ωράριο, ενώ
παραγωγοί και πωλητές θα αλλάζουν κάθε μέρα. «Εάν
τελικά αποδώσουν οι συζητήσεις θα αναλάβουμε την
αναμόρφωση των ξενοίκιαστων καταστημάτων αλλά
και τη φύλαξη του χώρου, με σκοπό να δημιουργή-
σουμε μια σύγχρονη στεγασμένη λαϊκή αγορά στο κέν-

τρο της πόλης» αναφέρει ο κ. Πάππου. 
Η ιδέα προέκυψε κατόπιν πρότασης του προέδρου

του Συλλόγου Επαγγελματιών Ιστορικού Κέντρου Θεσ-
σαλονίκης, κ. Χρήστου Νικολόπουλου στον κ. Πάππου,
μετά την ανακοίνωση της επαναλειτουργίας της λαϊκής
στη Ροτόντα και της δημιουργίας νέας στην οδό Δε-
σπεραί. 

«Σιγά σιγά η αγορά Μοδιάνο ερημώνει. Πρέπει να
βρούμε τρόπο να ενισχύσουμε το ιστορικό κέντρο.
Πρότασή μας είναι να δημιουργηθεί μια αγορά στα-
θερή και καθημερινή. Όχι μια ημέρα της βδομάδας και
μετά πάλι ερήμωση» σχολιάζει στην «Κ» ο κ. Νικολό-
πουλος και συμπληρώνει πως το σύνολο των περίπου
τριάντα καταστηματαρχών που απέμειναν είναι σύμ-
φωνοι με την πρότασή του. 

Ταυτόχρονα, ως Γενικός Γραμματέας του Επαγγελ-
ματικού Επιμελητηρίου Θεσσαλονίκης, ο κ. Νικολό-
πουλος εκφράζει την έντονη αντίδρασή του για την
απόφαση του δήμου Θεσσαλονίκης να επιτρέψει την
επαναλειτουργία της αγοράς της Ροτόντας και να δη-
μιουργήσει νέα στην οδό Δεσπεραί. «Λέμε όχι στα
τσαντίρια και το μπάχαλο των λαϊκών αγορών του
δήμου» σχολιάζει και αποκαλύπτει πως το ΕΕΘ ανα-
μένεται να αποστείλει σύντομα σχετικές επιστολές
προς την πολιτική ηγεσία του υπουργείου Ανάπτυξης
για το ζήτημα. Υπενθυμίζουμε πως όταν ο δήμαρχος
Θεσσαλονίκης άναψε το «πράσινο φως» για τις λαϊκές
της Ροτόντας και της Δεσπεραί ο πρόεδρος του ΕΕΘ,
μιλώντας στην «Κ» έκανε λόγο για το «επίσημο παρα-
εμπόριο Μπουτάρη». 

ΜΕ ΤΙΣ ΣΥΓΧΩΝΕΥΣΕΙΣ ΤΩΝ ΕΦΟΡΙΩΝ ΣΤΗ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Εξοικονόμηση ή σπατάλη;
Του Λευτέρη Ζαβλιάρη

Μ
πορεί οι
α ν τ ι δ ρ ά -
σεις να

ήταν έντονες για την
κατάργηση αλλά και τη συγχώ-
νευση πολλών Δ.Ο.Υ., ωστόσο το
επιτελείο του υπουργείου Οικονο-
μικών είναι αποφασισμένο να
προχωρήσει στον περίφημο Καλ-
λικράτη και στις εφορίες, με σκοπό
τη μείωση των δαπανών για τη
λειτουργία δημοσίων υπηρεσιών.

Όσον αφορά τη Θεσσαλονίκη, το
σχέδιο προβλέπει τόσο στο νομό,
όσο και στο πολεοδομικό συγκρό-
τημα, αρκετές καταργήσεις, αλλά
και συγχωνεύσεις Δ.Ο.Υ., περιορί-
ζοντας το εύρος των συγκεκριμέ-
νων υπηρεσιών, χάριν των
περικοπών.

Σύμφωνα με το σχέδιο του
υπουργείου, η Δ.Ο.Υ. της Τούμπας
συγχωνεύθηκε ήδη με τη ΣΤ’ Θεσ-
σαλονίκης που βρίσκεται στη Λε-
ωφόρο Στρατού από την 1η
Σεπτεμβρίου. Ο χάρτης των Δ.Ο.Υ.
στη Θεσσαλονίκης αναμένεται να
αλλάξει άρδην από την 1η Νοεμ-
βρίου, οπότε και η Δ.Ο.Υ. Θ’ και Ι’
καταργούνται και πηγαίνουν στην
Δ' Θεσσαλονίκης, στο εμπορικό
κέντρο Πλατεία.

Αρκετά ωστόσο είναι τα ερωτη-
ματικά σχετικά με το τι συμβαίνει
με την περίπτωση της συγχώνευ-
σης και κατάργησης των Ι’ και Θ’
Δ.Ο.Υ. που θα μεταφερθούν στη Δ’.

Γιατί μπορεί οι συγχωνεύσεις να
γίνονται με σκοπό την εξοικονό-
μηση χρημάτων, ωστόσο η συγκε-
κριμένη μεταφορά, μόνο
οικονομική και συμφέρουσα δεν
είναι για το ελληνικό δημόσιο.

Ο λόγος, είναι πως το ενοίκιο
που καταβάλει το ελληνικό κράτος
για τη στέγαση της Δ’ Δ.Ο.Υ. αγγίζει
τα 20.277 ευρώ το μήνα, μιας και
οι εγκαταστάσεις βρίσκονται εντός
του εμπορικού κέντρου «Πλατεία»
και οι τιμές είναι κάπως πιο ανε-
βασμένες σε σύγκριση με άλλα
κτήρια.

Κάτι τέτοιο προκύπτει από το
γεγονός ότι στη Θ’ Δ.Ο.Υ., που βρί-
σκεται στην οδό Βαλαωρίτου, το
ενοίκιο που καταβάλλεται είναι λι-
γότερο από το μισό της Δ’ και αν-
τιστοιχεί σε ένα ποσό της τάξης
των 8.435 ευρώ το μήνα. 

Όσον αφορά της Ι’ Δ.Ο.Υ., το ενοί-
κιο που καταβαλλόταν δεν ήταν
γνωστό στη διοίκηση της, ωστόσο
δεν ξεπερνά και σε αυτήν περί-
πτωση τα 10.000 ευρώ, όπως ανα-
φέρουν οι πληροφορίες της «Κ». Οι
προϊστάμενοι των εν λόγω Δ.Ο.Υ.,

δηλώνουν άγνοια για την απόφαση
μεταφοράς και συγχώνευσης των
εφοριών, παραπέμποντας στο
υπουργείο Οικονομικών για τις εν
λόγω αποφάσεις.

Από την άλλη πλευρά, απορία
προκαλεί το γεγονός ότι η από-
φαση του υπουργείου ήταν οι εφο-
ρίες να μεταφερθούν σε ένα
ακριβό για τα δεδομένα της εποχής
ακίνητο, τη στιγμή που στο εμπο-
ρικό κέντρο «Πλατεία» η ακριβή
ενοικίαση των γραφειακών χώρων
του συγκροτήματος, έχει οδηγήσει
πολλές επιχειρήσεις στην αναζή-
τηση φθηνότερων λύσεων.

Όπως έχει επισημάνει δύο

φορές η «Κ», το κρατικό κτήριο
όπου υποτίθεται πως θα στεγαζό-
ταν η Δ.Ο.Υ. Σταυρουπόλεως πα-
ραμένει αχρησιμοποίητο μέχρι και
αυτή τη στιγμή, με τον κρατικό μη-
χανισμό να επιλέγει τα ακριβά
ενοίκια και όχι την ίδια περιουσία
του, για να στεγάσει δημόσιες
υπηρεσίες.

Οι τοπικοί φορείς, έχουν απευ-
θυνθεί στο υπουργείο Οικονομι-
κών προκειμένου να υπάρξουν
διαδικασίες αξιοποίησης του εν
λόγω κτηρίου, ωστόσο οι αποφά-
σεις προδίδουν κάθε άλλο παρά
πρόθεση για εξοικονόμηση χρη-
μάτων. 
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Μεγάλα λάθη
του δημάρχου
για τον τουρισμό
της Θεσσαλονίκης

«Έ
κθετος στους Θεσσαλονι-
κείς και σε όλους τους βο-
ρειοελλαδίτες είναι ο

δήμαρχος Γιάννης Μπουτάρης ο
οποίος με τις αστοχίες και τα λάθη του
ζημιώνει τραγικά, για άλλη μια φορά,
τόσο την πόλη της Θεσσαλονίκης όσο
και ολόκληρο το βορειοελλαδικό
χώρο», αναφέρει ο επικεφαλής της
μείζονος αντιπολίτευσης στο δήμο
Θεσσαλονίκης Κώστας Γκιουλέκας.

«Ως επικεφαλής, συνεχίζει ο κ.
Γκιουλέκας,  του Οργανισμού Τουρι-
στικής Προβολής της Θεσσαλονίκης
αποφάσισε μόνος του, παρά την αντί-
θετη γνώμη όλων των υπολοίπων
μελών του Συμβουλίου του Οργανι-
σμού, και πριμοδότησε οικονομικά,
κατ’ αποκλειστικότητα, μία ιδιωτική
αεροπορική εταιρία, την Ryan Air, γε-
γονός που προκάλεσε την αντίδραση
εκπροσώπων άλλων μεγάλων αερο-
πορικών εταιρειών, όπως η Alitalia
και η British Airways, οι οποίοι απο-
φάσισαν να διακόψουν τις πτήσεις
αυτών των εταιρειών από και προς
την Θεσσαλονίκη. 

Αποτέλεσμα της ακατανόητης και
απαράδεκτης συμπεριφοράς του
Γ.Μπουτάρη, ο οποίος επέλεξε, όπως
προαναφέρθηκε, να δημιουργήσει
συνθήκες αθέμιτου ανταγωνισμού και
να πριμοδοτήσει με 350.000 ευρώ
ετησίως αποκλειστικά την αεροπο-
ρική εταιρεία Ryan Air, ήταν να δια-
κόψουν τις πτήσεις τους οι παραπάνω
εταιρείες, γεγονός που οδηγεί σε του-
ριστική απομόνωση – και όχι μόνο –
ολόκληρη τη Βόρεια Ελλάδα και την
πρωτεύουσά της, την Θεσσαλονίκη. 

Συγκεκριμένα, η βρετανική British
Airways διακόπτει τις πτήσεις της στις
2 Νοεμβρίου 2012 και η ιταλική αε-
ροπορική εταιρεία Alitalia σταματά
την απευθείας πτήση Θεσσαλονίκη-
Ρώμη στις αρχές Οκτωβρίου. 

Μάλιστα, η συγκεκριμένη εταιρεία,
που τόσο έντονα υποστήριξε ο Γιάν-
νης Μπουτάρης, απειλεί να διακόψει
και αυτή τις πτήσεις της από και προς
την Θεσσαλονίκη γιατί δεν της κατα-
βλήθηκαν τα συμφωνηθέντα ποσά.

Ο Γ.Μπουτάρης, με τα… μεγαλό-
πνοα σχέδιά του για την τουριστική
ανάπτυξη και προβολή της Θεσσαλο-
νίκης, κατάφερε να κάνει την πόλη
μας προνομιακό τουριστικό προορι-
σμό μόνο για τους Λίβυους… τραυμα-
τίες, σύμφωνα με έγγραφο της
Ένωσης Ξενοδόχων Θεσσαλονίκης.
Αφού έκανε την Θεσσαλονίκη την πιο
βρώμικη και σκοτεινή πόλη, με απο-
τέλεσμα πολλοί τουρίστες να στέλ-
νουν επιστολές στον ΕΟΤ
διαμαρτυρόμενοι για την τραγική ει-
κόνα της Θεσσαλονίκης, τώρα πλήττει
την πόλη με ένα ακόμη «κατόρθωμά»
του, με το οποίο την απομονώνει του-
ριστικά».

ΥΣΤΕΡΑ ΑΠΟ ΑΝΑΦΟΡΑ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΟΥ

Στον εισαγγελέα εκδηλώσεις του δήμου

Ν
έες καταγγελίες σε βάρος
της δημοτικής αρχής Θεσ-
σαλονίκης και προσωπικά

του δημάρχου Γιάννη Μπουτάρη.
Την εβδομάδα αυτή ο δημοτικός
σύμβουλος Χρήστος Μάτης
έστειλε φάκελο με στοιχεία στον ει-
σαγγελέα σχετικά με εκδηλώσεις
του δήμου.

Συγκεκριμένα ο κ. Μάτης παρέ-
δωσε στον εισαγγελέα στοιχεία για
τις ακόλουθες περιπτώσεις: 

«Στις 11 Ιουνίου 2012 με την
απόφαση 936 εγκρίναμε τη διορ-
γάνωση από το δήμο τριήμερου
διεθνούς συμποσίου με θέμα
«Νέες διεθνείς προκλήσεις: Η πα-
ρακμή της Δύσης, η άνοδος της
Κίνας και το νέο Ισλάμ», και χρη-
ματοδότηση 25.538,50 ευρώ,
χωρίς καμία απόφαση για χρέωση
της συμμετοχής στο συμπόσιο.

Στη συνέχεια, πληροφορηθή-
καμε ότι το συμπόσιο θα έχει ως
συνδιοργανωτές το navarinonet-
work και το ίδρυμα Konrad Ade-
nauer και είσοδο από 10 έως 30
ευρώ. Στο ίδιο δελτίο τύπου η πα-
ραπομπή για πληροφορίες ήταν
στο navarinonetwork και όχι στις
υπηρεσίες του δήμου. Το ίδιο ακρι-
βώς δελτίο εξέδωσε και ο Δήμος
Θεσσαλονίκης τρεισήμισι ώρες αρ-
γότερα, στις 14:21, παραπέμποντας
και πάλι στο navarinonetwork.
Πως συμπεριλήφθηκαν άλλοι συν-
διοργανωτές και ποιος και με ποια
απόφαση θα εισπράξει τα χρήματα;

Στις 23 Ιουλίου 2012 με την από-
φαση μας 1252, εγκρίναμε τη διορ-
γάνωση της εκδήλωσης «μουσικές
στα μνημεία». Στην εισήγηση ως
διοργανωτής ήταν το Τμήμα Πολι-
τιστικών και Καλλιτεχνικών εκδη-

λώσεων της Διεύθυνσης Πολιτι-
σμού και προβλεπόταν αμοιβή
7.000,00 € στην Αστική Μη Κερδο-
σκοπική Εταιρεία «ΠΑΡΕΝΘΕΣΙΣ-
Πειραματικό Εργαστήρι Μελέτης
και Έρευνας για την Πολιτική, την
Οικονομία και τον Πολιτισμό» για
την Οργάνωση και Καλλιτεχνική
επιμέλεια του Φεστιβάλ. 

Στο δελτίο τύπου του Δήμου, η
συγκεκριμένη εταιρεία εμφανί-
στηκε ως συνδιοργανωτής και στο
site http://www.urbanpicnic.gr/,
στο οποίο παραπέμπει το δελτίο
τύπου, δεν υπάρχει πουθενά ο
Δήμος Θεσσαλονίκης, αλλά μόνο η
εταιρεία.

Στην εισήγηση των υπηρεσιών
για τη διοργάνωση τονιζόταν ρητά,
ότι δεν θα υπάρχει εισιτήριο. Στο
δελτίο τύπου για το Urban festival
αναφέρεται είσοδος 3 ευρώ. Ποιος

και με ποια απόφαση εισέπραξε τα
χρήματα; 

Την 1η Σεπτεμβρίου διοργανώ-
θηκε στη Θεσσαλονίκη συναυλία
του κ.Μιχάλη Ρακιντζή, στο πλαίσιο
των εκδηλώσεων του 2012. Η
συγκεκριμένη συναυλία, σύμφωνα
με το δελτίο τύπου του Δήμου
,διοργανώθηκε σε συνεργασία με
την εταιρεία παραγωγής του ιδίου
του κ.Ρακιντζη. Την επόμενη ημέρα
από άλλο δελτίο τύπου μάθαμε, ότι
ήταν πρόταση των Lions από τον
Απρίλιο του 2011.

Σε καμία περίπτωση, όμως, δεν
εγκρίθηκε από το Δημοτικό Συμ-
βούλιο, το οποίο έχει την ευθύνη
έγκρισης των εκδηλώσεων του
2012.

Η συναυλία του κ.Ρακιντζή είχε
εισιτήριο. Ποιος εισέπραξε τα χρή-
ματα; Τι προσέφερε ο δήμος;»

ΜΕ ΣΚΛΗΡΕΣ ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΕΣ ΣΕ ΒΑΡΟΣ ΤΟΥ ΔΗΜΑΡΧΟΥ

Της Χρύσας Κυριακού 

Μ
όλις λίγες
ημέρες μετά
τα δημοσιεύ-

ματα για κακοδιαχείριση στα Λου-
τρά Λαγκαδά αλλά και την
κυκλοφορία ανώνυμης αφίσας, η
οποία έκανε λόγο για συνθήκες
μεσαίωνα στην επιχείρηση, ήρθε η
παραίτηση του προέδρου των
Λουτρών, Γ. Κυράνου και των
μελών του διοικητικού συμβου-
λίου, παραιτήσεις τις οποίες ζή-
τησε ο ίδιος ο δήμαρχος. 

Κατά τη διάρκεια πρόσφατης συ-

νεδρίασης του δημοτικού συμβου-

λίου, ο Γ. Αναστασιάδης ζήτησε τις

παραιτήσεις προκειμένου να ανα-

λάβει, όπως ανέφερε, ο ίδιος όλες

τις ευθύνες. «Δεν δέχομαι σε καμία

περίπτωση συνεργάτες και φίλοι

μου να διασύρονται από ανώνυμες

αφίσες και δημοσιεύματα», είπε

χαρακτηριστικά. «Παρόλο που η

προηγούμενη διοίκηση τα πήγε αρ-

κετά καλά,  αναλαμβάνω ο ίδιος τη

διοίκηση των Λουτρών. Χτυπήστε

εμένα όσο θέλετε, όχι όμως τους

φίλους και συνεργάτες μου», συμ-

πλήρωσε ο κ. Αναστασιάδης. Παίρ-

νοντας το λόγο ο μέχρι πρόσφατα

πρόεδρος της επιχείρησης των

Λουτρών θέλοντας να… δικαιολο-

γήσει την απόφαση του δημάρχου

τόνισε ότι «ο δήμαρχος ανέλαβε τη

διοίκηση μαζί με τον αντιδήμαρχο

Οικονομικών, αφού και οι δυο είναι

οικονομολόγοι και μπορούν να αν-

ταπεξέλθουν καλύτερα». 
Οι παραιτήσεις του δσ των Λου-

τρών ακολούθησαν τα δημοσιεύ-
ματα που μιλούσαν για
απλήρωτους επί πολλούς μήνες
εργαζόμενους, μαύρη εργασία,

συσσωρευμένα χρέη σε προμη-
θευτές, απαράδεκτες συνθήκες ερ-
γασίας κ.α.. Οι νέες παραιτήσεις
είναι για πολλούς στο Λαγκαδά το
κερασάκι στην τούρτα καθώς
έχουν προηγηθεί άλλες τέσσερις
από τις αρχές του χρόνου. Τον πε-
ρασμένο Ιανουάριο παραιτήθηκαν
οι αντιδήμαρχοι Αναστάσιος Χαρι-
τωνίδης και Ι. Ταχματζίδης καθώς
επίσης και ο δημοτικός σύμβουλος
Γ. Χαριτίδης, ενώ τον περασμένο
Μάιο παραιτήθηκε και η πρώην
πρόεδρος του δημοτικού συμβου-
λίου, Μαρία Γραικού. Μόλις δύο
χρόνια μετά τις δημοτικές εκλογές
ο κ. Αναστασιάδης μετρά απώλειες
στην ομάδα του καθώς μέχρι στιγ-
μής 4 σημαντικά στελέχη της ομά-
δας του αποφάσισαν να κατέβουν
από το τρένο. Ωστόσο, ο δήμαρχος
Λαγκαδά σε τηλεφωνική επικοινω-
νία που είχε μαζί μας, υποστήριξε
ότι η κ. Γραικού και ο κ. Χαριτωνί-
δης απομακρύνθηκαν από την πα-
ράταξη με δική του πρωτοβουλία.  

Τα πράγματα δεν είναι καλύτερα
στα τοπικά συμβούλια. Κατά τη
διάρκεια της πρόσφατης συνεδρία-
σης του δημοτικού συμβουλίου,
ανεξαρτητοποιήθηκε και το μέλος
της τοπικής κοινότητας Περιβολα-
κίου, Κ. Κόκολας, ο οποίος με μια
ιδιαίτερα σκληρή ανακοίνωση, η
οποία ωστόσο δεν κοινοποιήθηκε

στον κ. Αναστασιάδη, κα-
ταφέρεται εναντίον του
δημάρχου, λέγοντας χα-
ρακτηριστικά ότι «μετά
από 20 μήνες βρέθηκα
στη δυσάρεστη θέση να
πω ότι όχι μόνο δεν τι-
μήσαμε το λαό, όχι
μόνο δεν εγκαταστή-
σαμε νέα ήθη, αλλά αι-
σθάνομαι ότι γυρίσαμε
χρόνια πίσω, εξαιτίας
μιας νέας λογικής που
κυβερνά τον δήμο
μας, και που θέλει
αυτή η λογική, μόνο
δημόσιες σχέσεις και
χαιρετούρες, λόγια,
ταξίματα που δεν γί-
νονται έργα ποτέ,
βόλεμα κάποιων δικών μας με πα-
χυλούς μισθούς, απαξίωση των
εκλεγμένων δημοτικών συμβού-
λων και υποτίμησή τους». Ο κ. Κό-
κολας τόνισε ότι όσες φορές
απευθύνθηκε στο δήμαρχο βρήκε
την πόρτα του κλειστή, λέγοντας
χαρακτηριστικά «μάλλον δεν μας
καταδέχεται. Τρέξαμε μαζί του για
να εκλεγεί δήμαρχος και τώρα μας
κλείνει την πόρτα». Στην ανακοί-
νωσή του ο κ. Κόκολας υποστηρί-
ζει επίσης ότι ο κ. Αναστασιάδης
απαξίωσε τα τοπικά συμβούλια,
ενώ όπως λέει δεν τιμούν κανέναν

οι σκηνές που εκτυλίχθηκαν στη
δημόσια συνεδρίαση του δημοτι-
κού συμβουλίου, όταν κινδύνευσε
η σωματική ακεραιότητα κατοίκων,
οι οποίοι τόλμησαν να ασκήσουν
κριτική και να διαφωνήσουν με τον
δήμαρχο. 

Την παραίτησή του υπέβαλε τον
περασμένο μήνα και ο πρόεδρος
της τοπικής κοινότητας Πετροκε-
ράσων, Αθ. Φράγκος, ο οποίος δεν
θέλησε να αναφερθεί στο θέμα έως
ότου γίνει δεκτή η παραίτησή του
από τον δήμαρχο. 

Νέες παραιτήσεις 
στο Λαγκαδά
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ΕΚΤΟΣ ΤΟΥ ΓΙΟΥΧΑ ΣΤΟ ΔΗΜΑΡΧΟ ΚΑΙ ΤΟΥ ΣΔΟΕ…

Σ
ε αναζητώ στη Σαλονίκη
ξημερώματα, τραγούδη-
σαν το βράδυ της περα-
σμένης Δευτέρας

περισσότεροι από 25.000 Θεσσα-
λονικείς στη συναυλία αφιέρωμα
στον αξέχαστο τραγουδιστή Δη-
μήτρη Μητροπάνο στο Καυτατζό-
γλειο Στάδιο. Ήταν μια από τις
ξεχωριστές συναυλίες που έχουν
γίνει στην πόλη. Ήταν η συναυλία
που ήθελε να κάνει ο Δημήτρης
Μητροπάνος, αλλά ο θάνατος τον
πρόλαβε. Έτσι, οι φίλοι του, συγ-
κεντρώθηκαν και τραγούδησαν
με την καρδιά τους, για τον δικό
τους Δημήτρη. Κι αυτό μετατρά-
πηκε σε οικογενειακή υπόθεση.
Στο Καυταντζόγλειο βρέθηκαν οι
Στέλιος Διονυσίου, Γιώργος Κα-
τσαρός, Βαγγέλης Κορακάκης,
Γιάννης Κότσιρας, Γιάννης Μη-
λιώκας, Μανώλης Μητσιάς,
Θάνος Μικρούτσικος, Δημήτρης
Μπάσης, Λάκης Παπαδόπουλος,
Μίλτος Πασχαλίδης και Διονύσης
Τσακνής και τραγούδησαν επιτυ-
χίες του Δημήτρη Μητροπάνου. 

Το ΣΔΟΕ
Στο μεταξύ, το ΣΔΟΕ περνά

από κόσκινο τα στοιχεία της, κατά
τα άλλα, μαγευτικής συναυλίας.
Σύμφωνα με δημοσίευμα του
Αγγελιοφόρου, μετά τη λήξη της
συναυλίας, ελεγκτές του ΣΔΟΕ
βρέθηκαν στο στάδιο και ζήτησαν
από τους διοργανωτές να τους
εμφανίσουν όλα τα παραστατικά,

δίνοντάς τους τρεις ημέρες προ-
θεσμία. Από τον πρώτο υπολογι-
σμό, πάντως, προκύπτει πως τα
έσοδα των περίπου 150.000
ευρώ δεν κάλυψαν τις δαπάνες,
οι οποίες ανήλθαν στα 190.000
ευρώ.

Η συναυλία, με τίτλο «Σ' ανα-
ζητώ στη Σαλονίκη», δόθηκε με
πρωτοβουλία των ΚΑΠΗ του
δήμου Θεσσαλονίκης για την ενί-
σχυση των μελών τους που
έχουν πρόβλημα διαβίωσης. Μά-
λιστα, εκατοντάδες πολίτες πρό-
σφεραν τρόφιμα και φάρμακα με

προορισμό τη Μη Κυβερνητική
Οργάνωση «Γιατροί του Κόσμου»
και τη Νεφρολογική Κλινική του
νοσοκομείου «Παπανικολάου».

Το γιουχάρισμα
Πολλά τα χειροκροτήματα και

οι επευφημίες, αλλά δεν έλλει-
ψαν από τη συναυλία και οι απο-
δοκιμασίες. Πολλά τα
γιουχαϊσματα από τον κόσμο στις
κερκίδες του σταδίου, όταν κλή-
θηκε ο δήμαρχος Θεσσαλονίκης
να χαιρετήσει την εκδήλωση. Ο
Γιάννης Μπουτάρης προσπάθησε

να διασκεδάσει την αμηχανία,
όταν άκουγε τα παρατεταμένα
«ου» και είπε: «Ήρθατε να ακού-
σετε τη συναυλία, όχι εμένα, αλλά
πρέπει να πω μερικά πράγματα».
Έτσι συνέχισε για λίγε λεπτά και
έσπευσε να κατέβει από το βήμα.

Αξίζει να σημειωθεί ότι, με
αφορμή το γεγονός αυτό, οι
υπέυθυνοι της δημοτικής τηλεό-
ρασης μπορούν να αισθάνονται
και …περήφανοι( όπως η Σοφία)
και …αντικειμενικοί (όπως ο Φί-
λιος) καθώς στο δελτίο ειδήσεων
του σταθμού δεν έγινε αναφορά
στα γιουχαρίσματα, ούτε αναφέρ-
θηκε κάτι σημαντικό σε απογευ-
ματινή εκπομπή του σταθμού,
παρά ότι …όλα πήγαν καλά στη
συναυλία!

Τέλος να σημειωθεί ότι από-
πειρα υποβάθμισης του «κραξίμα-
τος των πολιτών» στο πρόσωπο
του δημάρχου, έγινε και από ηλε-
κτρονική ενημερωτική ιστοσελίδα,
πιθανώς λόγω …σχέσεων της με
τη Νικολάου Γερμανού!

Πάμε σινεμά;

ΣΤΗ ΡΩΜΗ ΜΕ ΑΓΑΠΗ - TO ROME WITH LOVE
Κωμωδία, 2012, ΗΠΑ-Ιταλία-Ισπανία, Έγχρωμη  

Σκηνοθεσία: ΓΟΥΝΤΙ ΑΛΕΝ 
Πρωταγωνιστούν: ΑΛΕΚ ΜΠΑΛΝΤΓΟΥΙΝ, ΠΕΝΕΛΟΠΕ ΚΡΟΥΖ, ΡΟΜΠΕΡΤΟ
ΜΠΕΝΙΝΙ, ΟΡΝΕΛΑ ΜΟΥΤΙ, ΤΖΟΥΝΤΙ ΝΤΕΙΒΙΣ, ΡΙΚΑΡΝΤΟ ΣΚΑΜΑΡΤΣΙΟ,
ΕΛΕΝ ΠΕΪΤΖ, ΤΖΕΣΕ ΑΙΖΕΝΜΠΕΡΓΚ
Περίληψη: Ο αειθαλής Γούντι Άλεν (“Midnight in Paris”) συνεχίζει το ευ-
ρωπαϊκό του grand tour, κατακτώντας αυτή τη φορά την ιταλική πρω-
τεύουσα. Η ρομαντική κωμωδία “To Rome With Love” αντλεί έμπνευση από
το μεσαιωνικό Δεκαήμερο του Βοκάκιου και εκτυλίσσεται σε τέσσερα σκετς,
ένα από τα οποία μάλιστα σηματοδοτεί την επιστροφή του Άλεν μπροστά
από την κάμερα.

ΟΛΙΚΗ ΕΠΑΝΑΦΟΡΑ - TOTAL RECALL
Περιπέτεια φαντασίας, 2012, ΗΠΑ-Καναδάς, Έγχρωμη 

Σκηνοθεσία: ΛΕΝ ΓΟΥΑΙΖΜΑΝ
Πρωταγωνιστούν: ΕΙΤ ΜΠΕΚΙΝΣΕΙΛ, ΚΟΛΙΝ ΦΑΡΕΛ, ΜΠΙΛ ΝΑΙ, ΜΠΡΑΙΑΝ
ΚΡΑΝΣΤΟΝ, ΤΖΟΝ ΤΣΟ
Περίληψη: Ο Douglas Quaid (Colin Farrell) έχει εγκλωβιστεί σε μια βαρετή
ζωή: δουλεύει στη γραμμή συναρμολόγησης ενός εργοστασίου και είναι παν-
τρεμένος με τη Lori (Kate Beckinsale), μια πανέμορφη γυναίκα που αγαπάει
τόσο, ώστε να έχει επαναλαμβανόμενα όνειρα με άλλη. Πολύ σύντομα επιζητά
να αποδράσει, έστω και νοητικά, από τη μάταιη καθημερινότητά του κι επι-
σκέπτεται τη Rekall, μια εταιρεία που θα μετατρέψει το όνειρο του να ζήσει
ως μυστικός πράκτορας σε πραγματική ανάμνηση. Όμως κάτι πηγαίνει εν-
τελώς στραβά κι ο Douglas βρίσκεται στο μάτι του κυκλώνα. 

Που μπορείτε να τη δείτε:
❱ Village Mediterranean Cosmos 3 (Dolby Digital) 
Εμπορικό Κέντρο Mediterranean Cosmos - Tηλ. 231 0 4999999
19:30 - 22:00 - 00:30 - Σαββατοκύριακο εκτός 19:30
❱ Village Mediterranean Cosmos 9 (Comfort) (Dolby Digital)
Εμπορικό Κέντρο Mediterranean Cosmos - Tηλ. 231 0 4999999
19:30 - 22:00 - 00:30

Που μπορείτε να τη δείτε:
❱ Village Mediterranean Cosmos 2 (Dolby Digital)
Εμπορικό Κέντρο Mediterranean Cosmos - Tηλ. 231 0 4999999
23:50
❱ Village Mediterranean Cosmos 5 (Dolby Digital)
Εμπορικό Κέντρο Mediterranean Cosmos - Tηλ. 231 0 4999999
20:00 - 22:20 - 00:40

Η συναυλία ήταν υπέροχη

Η
παράσταση «Το Μεγάλο μας Τσίρκο» επιστρέφει,
ύστερα από αίτημα πολλών θεατών, στη Θεσσα-
λονίκη για μια πανηγυρική παράσταση ολοκληρώ-

νοντας μια θριαμβευτική καλοκαιρινή περιοδεία σε όλη
την Ελλάδα. Το έργο του Ιάκωβου Καμπανέλλη  που κέρ-
δισε τις προτιμήσεις του κοινού, χαρακτηρίστηκε ως το
γεγονός του καλοκαιριού, ξύπνησε μνήμες και προκά-
λεσε μεγάλη συγκίνηση σε όλους τους σταθμούς της πε-
ριοδείας του.

«Το Μεγάλο μας Τσίρκο»  αποτελεί μια συμπαραγωγή
του Κρατικού Θεάτρου Βορείου Ελλάδος με το Θέατρο
Ακροπόλ και θα κλείσει την περιοδεία του στην Ελλάδα
με μία μόνο παράσταση στη Θεσσαλονίκη, στο Θέατρο
Δάσους, την ερχόμενη Πέμπτη 20 Σεπτεμβρίου. Η μουσική

και η διεύθυνση ορχήστρας επί σκηνής είναι του Σταύρου
Ξαρχάκου, η σκηνοθεσία του Σωτήρη Χατζάκη ενώ πρω-
ταγωνιστούν οι: Γιώργος Αρμένης, Τάσος Νούσιας και
Μαρίνα Ασλάνογλου. Οι τιμές των εισιτηρίων είναι 20
ευρώ το κανονικό, 15 ευρώ το φοιτητικό ενώ με την επί-
δειξη κάρτας ανεργίας είναι 10 ευρώ. 

ΤΗΝ ΠΕΜΠΤΗ ΣΤΟ ΘΕΑΤΡΟ ΔΑΣΟΥΣ 

Το «Μεγάλο μας Τσίρκο» 

Η Κρατική Ορχήστρα στο ΑΠΘ
Με αφορμή την έναρξη της νέας ακαδημαϊκής χρονιάς και το καλωσόρισμα των φοιτητών η Κρατική Ορ-

χήστρα Θεσσαλονίκης θα πραγματοποιήσει συναυλία, στο χώρο του Πανεπιστημίου και συγκεκριμένα μπρο-
στά στο Κτίριο Διοίκησης. Η συναυλία, η οποία  θα πραγματοποιηθεί αύριο Κυριακή  στις 8.30 το βράδυ,
γίνεται στο πλαίσιο της συνεργασίας της ΚΟΘ με το Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο.  

Το πρόγραμμα αρχίζει με την εισαγωγή από την όπερα «Μεταξένια Σκάλα» του κορυφαίου Ιταλού συνθέτη
Τζοακίνο Ροσσίνι. Στη συνέχεια οι ακροατές θα έχουν την ευκαιρία να απολαύσουν σολιστικά την Τούμπα.
Το αισθαντικό «Κοντσέρτο για Τούμπα» του Νορβηγού Άριλντ Πλάου ερμηνεύει ο Κορυφαίος της ΚΟΘ, Παύλος
Γεωργιάδης. Αξίζει να σημειωθεί ότι η είσοδος είναι ελεύθερη για το κοινό ενώ σε περίπτωση βροχής η
συναυλία θα πραγματοποιηθεί στην Αίθουσα Τελετών του ΑΠΘ. 
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ΗΡΑΚΛΗΣ

Ικανοποίηση ναι
όχι ενθουσιασμός

Η
πολυαναμενόμενη απόφαση για
τον Ηρακλή, όπως και για την
Καβάλα και τον Ολυμπιακό

Βόλου, έδειξε το δρόμο για τη Football
League, δίνοντας την ευκαιρία στο Γη-
ραιό να κάνει την προσπάθεια του προ-
κειμένου να αγωνιστεί του χρόνου,
ξανά στα σαλόνια της Σούπερλιγκ.

Ωστόσο, στις τάξεις των κυανολεύ-
κων η χαρά είναι συγκρατημένη,
καθώς απαιτείται εντατική προετοιμα-
σία ώστε η ομάδα να είναι έτοιμη για
την πρεμιέρα του δεύτερου τη τάξει
πρωταθλήματος ποδοσφαίρου στην Ελ-
λάδα.

Ήδη οι ιθύνοντες του Γηραιού, μαζί
με αυτούς της Καβάλας και του Ολυμ-
πιακού Βόλου απέστειλαν έγγραφο
στους αρμόδιους φορείς, ζητώντας την
παράταση της μεταγγραφικής περιό-
δου, ώστε να ενισχυθούν κατάλληλα
για το απαιτητικό πρωτάθλημα της
Football League.

ΜΠΑΣΚΕΤ

Τζάμπολ σήμερα
στο Κύπελλο

Η
δεύτερη τη τάξει διοργάνωση για
το μπάσκετ, το Κύπελλο Ελλά-
δος, ξεκινά σήμερα με την

πρώτη φάση, όπου δεν αγωνίζονται
ακόμα ομάδες της Α1, αλλά σύλλογοι
από μικρότερες κατηγορίες.

Στη δεύτερη φάση, που θα ξεκινήσει
την Τετάρτη θα αγωνιστεί ο ΠΑΟΚ που
θα αντιμετωπίσει τον Πανελευσινιακό
στην Αθήνα, ενώ ο Άρης θα τεθεί αντι-
μέτωπος με το νικητή του ζευγαριού
Φιλαθλητικός – Κόροιβος.

Η Β’ φάση θα συνεχιστεί με τη δεύ-
τερη αγωνιστική στις 22/9 και την τρίτη
αγωνιστική στις 29/9, από όπου θα
βγουν οι δύο ομάδες που θα πλαισιώ-
σουν τη φάση των προημιτελικών τους
Ολυμπιακό, ΠΑΟ, Καβάλα, Ρέθυμνο,
Πανιώνιο και Κολοσσό Ρόδου.

Η
ανάπαυλα της προ-
ηγούμενης εβδομάδας
και οι δύο νίκες που
πέτυχε η Εθνική μας

ομάδα για τα προκριματικά του
Παγκοσμίου Κυπέλλού, ανή-
κουν στην ιστορία καθώς οι μο-
νομάχοι της Σούπερλιγκ
ρίχνονται και πάλι στη μάχη αυτό
το σαββατοκύριακο.

Οι δύο αιώνιοι, Ολυμπιακός
και Παναθηναϊκός επανέρχονται
στις αγωνιστικές τους υποχρεώ-
σεις σήμερα, με τους ερυθρό-
λευκους να βρίσκονται στα
Γιάννενα όπου θα αντιμετωπί-
σουν τον τοπικό ΠΑΣ, ενώ το
Τριφύλλι θα ψάξει το πρώτο του
τρίποντο στην ακριτική Κομο-
τηνή, κόντρα στον Πανθρακικό.

Ο Ολυμπιακός θα παραταχθεί
στους «Ζωσιμάδες» χωρίς τον
Πάμπλο Κοντρέρας, τον ανέ-
τοιμο Ντρίσα Ντιακιτέ και τον
τραυματία Γιάννη Μανιάτη. Στη
μάχη της Κομοτηνής, ο ΠΑΟ θα
στερηθεί των υπηρεσιών του
τραυματία Αλέν Μπουμσόνγκ
και τους τιμωρημένου Κώστα
Κατσουράνη.

Στους υπόλοιπους αγώνες,
Λεβαδειακός και Βέροια θα ψά-
ξουν τους πρώτους τους βαθ-
μούς στη σημερινή τους
αναμέτρηση στην πρωτεύουσα
της Βοιωτίας.

Αύριο το πρόγραμμα ανοίγει
με τον αγώνα της Κέρκυρας
απέναντι στη Σκόντα Ξάνθη στο
νησί των Φαιάκων, ενώ ο Πλα-
τανιάς θα υποδεχθεί αυτή τη
φορά στο δημοτικό στάδιο Περι-
βολιών τον Ατρόμητο. Η αυλαία
της τρίτης αγωνιστικής θα πέσει
τη Δευτέρα στη Νέα Σμύρνη, με
τον Πανιώνιο να υποδέχεται τον
ΟΦΗ.

Υπό το βλέμμα του Ιβάν
Μπορεί ο αγώνας με τον

Αστέρα Τρίπολης την Κυριακή
στην Τούμπα να μην είναι ένα
κατεξοχήν ντέρμπι για το Δικέ-
φαλο, ωστόσο, οι σημαντικές
απουσίες για την ομάδα του
Γιώργου Δώνη, το υψηλό επί-
πεδο που διαθέτουν τη φετινή
σεζόν οι Αρκάδες, καθώς και η

ενδεχόμενη παρουσία του Ιβάν
Σαββίδη στις εξέδρες, δίνουν
παραπάνω λάμψη στο αυριανό
παιχνίδι.

Ο προπονητής του Δικεφάλου,
δε θα έχει στη διάθεση του τους
Δημήτρη Σαλπιγγίδη, Πάμπλο
Γκαρσία και Ματέους Βιβιάν,
που είναι τραυματίες, ενώ προς
ανακούφιση του Έλληνα τεχνι-
κού, οι Γιώργος Φωτάκης και
Γιώργος Γεωργιάδης, ξεπέρασαν
τα μικροπροβλήματα τραυματι-
σμών και θα ξεκινήσουν πιθανό-
τατα στην ενδεκάδα.

Όσο για τον Αστέρα, ανεβαίνει
πλήρης στη Θεσσαλονίκη, με την
ομάδα του Σάκη Τσιώλη να θέλει
να επαναλάβει τον περσινό
θρίαμβο της στην Τούμπα, όταν
επικρατούσε του ΠΑΟΚ με 2-3.

Ψάχνει λύσεις στην επίθεση
Μετά και τη χθεσινή έκδοση

των κανονικών δελτίων των πο-
δοσφαιριστών, ο Άρης ετοιμάζε-
ται για το πρώτο ντέρμπι της
χρονιάς, απέναντι σε μια αποδε-
κατισμένη, αλλά πάντα επικίν-
δυνη ΑΕΚ. Οι συνθήκες του
αγώνα, επιτρέπουν τους παίκτες

του Μάκη Κατσα-
βάκη να ονειρεύον-
ται τη νίκη, η οποία
ωστόσο για να έρθει
χρειάζεται να βρεθεί
επειγόντως λύση
στην επιθετική δυ-
στοκία των Κιτρί-
νων, που δεν έχουν
πετύχει ακόμα το
πρώτο τους γκολ
στο πρωτάθλημα.

Ο τεχνικός του Άρη θα κατα-
λήξει όπως όλα δείχνουν την τε-
λευταία στιγμή, στην ενδεκάδα
που θα παρατάξει το βράδυ της
Κυριακής στο ΟΑΚΑ.

Του χρόνου με 18
Μετά την απόφαση για συμμε-

τοχή των τριών ομάδων (Ολυμ-
πιακός Βόλου, Καβάλα,
Ηρακλής) στο πρωτάθλημα της
Football League, ήρθε και η
αλυσωτή αντίδραση της Σού-
περλιγκ, που με ψήφους 15-1
άναψε το πράσινο φως για πρω-
τάθλημα με 18 ομάδες από τη
νέα περίοδο. Η μοναδική ΠΑΕ
που δεν ψήφισε θετικά σε αυτό
το αίτημα ήταν ο Παναθηναϊκός.

Η βαθμολογία
1. ΑΣΤ. ΤΡΙΠΟΛΗΣ         6
-. ΑΤΡΟΜΗΤΟΣ ΑΘ.     6
-. ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΣ          6
-. ΠΑΝΙΩΝΙΟΣ               6
5. ΠΛΑΤΑΝΙΑΣ              4
-. SKODA ΞΑΝΘΗ         4
7. Π.Α.Ο.Κ.                      3
8. ΠΑΝΑΘΗΝΑΪΚΟΣ    2
-. ΠΑΣ ΓΙΑΝΝΙΝΑ         2
10. Ο.Φ.Η.                       2
11. ΑΡΗΣ                         1
12. A.E.K.                        0
-. ΒΕΡΟΙΑ                      0
-. ΚΕΡΚΥΡΑ                  0
-. ΛΕΒΑΔΕΙΑΚΟΣ        0
-. ΠΑΝΘΡΑΚΙΚΟΣ       0

Σούπερλιγκ: Η επανεκκίνηση σήμερα

Tο πρόγραμμα 
Σάββατο, 15 Σεπτεμβρίου  
ΛΕΒΑΔΕΙΑΚΟΣ – ΒΕΡΟΙΑ 17:15 NS2

ΠΑΝΘΡΑΚΙΚΟΣ – ΠAO 17:15 NS1

ΠΑΣ ΓΙΑΝΝΙΝΑ – ΟΛΥΜΠΙΑΚΟΣ 19:30 NS2
Κυριακή, 16 Σεπτεμβρίου   
ΚΕΡΚΥΡΑ - SKODA ΞΑΝΘΗ 16:00 NS1

Π.Α.Ο.Κ. - ΑΣΤ. ΤΡΙΠΟΛΗΣ 18:15 NS2

ΠΛΑΤΑΝΙΑΣ - ΑΤΡΟΜΗΤΟΣ 18:15 NS1

A.E.K. – ΑΡΗΣ 20:30 NS1
Δευτέρα, 17 Σεπτεμβρίου 
ΠΑΝΙΩΝΙΟΣ - Ο.Φ.Η. 20:30 NS2
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«Χαμηλός σφιγμός»
για ΑΧΕΠΑ 
και Θεαγένειο

Του Λευτέρη Ζαβλιάρη

Η
κρίση στο χώρο της υγείας βρί-
σκεται σε εξέλιξη και αυτό φαί-
νεται ξεκάθαρα πλέον στα

νοσηλευτικά ιδρύματα της Θεσσαλο-
νίκης, όπου το νοσηλευτικό προσω-
πικό δεν έχει πληρωθεί τις εφημερίες
του, ενώ οι ελλείψεις σε φαρμακευ-
τικό και νοσηλευτικό υλικό είναι
πλέον τόσο μεγάλες, που οδηγούν
στην απελπισία τόσο τους νοσηλευό-
μενους, όσο και το προσωπικό των
νοσοκομείων.

Στην πλέον τραγική κατάσταση έχει
βρεθεί το πανεπιστημιακό νοσοκομείο
της πόλης, το ΑΧΕΠΑ, όπου οι ειδι-
κευόμενοι γιατροί ειδικότερα έχουν να
πλήρωθούν της εφημερίες τους από
τον περασμένο Φεβρουάριο. Χαρακτη-
ριστικό είναι πως σε νοσοκομεία στην
υπόλοιπη Ελλάδα, οι εφημερίες μέχρι
και το Μάιο έχουν πληρωθεί στους ει-
δικευόμενους, κάτι που όμως δεν
ισχύει για τη Θεσσαλονίκη.

Είναι άλλωστε χαρακτηριστική η έν-
ταση που προκλήθηκε στο γραφείο του
διοικητή του ΑΧΕΠΑ την προηγούμενη
εβδομάδα από ειδικευόμενους για-
τρούς, οι οποίοι δεν αρκούνται πλέον
σε υποσχέσεις και δεσμεύσεις που
φτάνουν από το υπουργείο Υγείας.

Ήδη τα πρώτα προβλήματα από τις
επισχέσεις εργασίας των γιατρών που
δεν έχουν πληρωθεί τις εφημερίες
τους, αναμένονται να φανούν στο
πρόγραμμα των χειρουργικών επεμ-
βάσεων.

Η έλλειψη ιατρικού προσωπικού
ενδεχομένως να οδηγήσει στην ανα-
βολή ορισμένων χειρουργείων, με
ό,τι μπορεί να σημαίνει αυτό για την
υγεία πολλών ασθενών.

Την ίδια και χειρότερη εικόνα πα-
ρουσιάζει το αντικαρκινικό νοσοκο-
μείο Θεσσαλονίκης «Θεαγένειο»,
όπου η θεραπεία πολλών καρκινοπα-
θών έχει τεθεί εν αμφιβόλω μιας και
οι ελλείψεις σε φάρμακα είναι τέ-
τοιες, που σε πολλές περιπτώσεις
κινδυνεύει ακόμα και η ζωή ορισμέ-
νων ασθενών.

«Πολλοί ασθενείς αναγκάζονται να
ψάξουν τα φάρμακα τους μέσω δια-
δικτύου προκειμένου να συνεχίσουν
τη θεραπεία τους», αναφέρει στην
«Κ» η πρόεδρος των καρκινοπαθών
Βορείου Ελλάδος, Περσεφόνη Μήττα. 

«Αυτό φυσικά σημαίνει ότι αναγκά-
ζονται να τα πληρώνουν πανάκριβα,
αφού δεν υπάρχει καμία στήριξη από
την πλευρά του κράτους», τονίζει.

Παράλληλα, δεν είναι λίγες οι πε-
ριπτώσεις ασθενών που στρέφονται
σε κοντινές χώρες, όπως η Βουλγα-
ρία και η Τουρκία, προκειμένου να
βρουν κόκκινη πλατίνα, που είναι το
φθηνότερο χημειοθεραπευτικό φάρ-
μακο και να συνεχίσουν τη θεραπεία
τους.

ΑΔΕΙΑ ΤΑ ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΑ ΤΗΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

Φόβος, κρίση, απαξίωση
Του Σταύρου Οραήλογλου

Ο
ι εποχές που η διεξαγωγή της
ΔΕΘ δεν γέμιζε μόνο τα ξενο-
δοχεία της Θεσσαλονίκης αλλά

και των περιφερειακών πόλεων φαί-
νεται πως έχουν περάσει ανεπιστρε-
πτί. Η βαθμιαία υποβάθμιση του
θεσμού που αποτελούσε κάποτε φω-
τεινό πόλο έλξης, με εκατοντάδες χι-
λιάδες επισκέπτες απ’ όλη την Ελλάδα
και το εξωτερικό, σε συνδυασμό με
την τραγική οικονομική κατάσταση
αλλά και το κλίμα αβεβαιότητας από
το φόβο των επεισοδίων, οδήγησαν
μοιραία σε ραγδαία συρρίκνωση του
αριθμού αυτών που βρέθηκαν αυτές
τις ημέρες στη μακεδονική πρω-
τεύουσα. Η πραγματικότητα αυτή
αποτυπώνεται χαρακτηριστικά στην
πληρότητα των ξενοδοχείων της
πόλης, στα πολλά άδεια δωμάτια που
υπάρχουν και στον έντονο προβλημα-
τισμό που εκφράζεται από τους ξενο-
δόχους για τις αιτίες που οδήγησαν
στη μείωση της κίνησης. 

«Αυτή τη στιγμή δεν υπάρχει απο-
λύτως τίποτα. Είναι σαν να μην υπάρ-
χει Έκθεση για εμάς. Ο θεσμός
αποδυναμώθηκε ακόμη περισσότερο

και δυστυχώς, έπαψε να έχει θετικές
επιπτώσεις για την πόλη μας», σημει-
ώνει ο κ. Αριστοτέλης Θωμόπου-
λος, πρόεδρος της Ένωσης
Ξενοδόχων Θεσσαλονίκης. «Η έλευση
του κυβερνητικού σχήματος τα προ-
ηγούμενα χρόνια είχε και ένα θετικό
στοιχείο, σηματοδοτούσε την άφιξη
στην πόλη πολλών εκπροσώπων πα-
ραγωγικών φορέων, επαγγελματικών
οργανώσεων, επιμελητηρίων κ.α. Εάν
προσθέσετε στο σημαντικό αυτό πα-
ράγοντα την απαξίωση του θεσμού με
τις μειωμένες κατά το ήμισυ, τουλάχι-
στον, συμμετοχές σε σχέση με το
2011, το κλίμα φόβου που καλλιεργή-
θηκε εξαιτίας των διαδηλώσεων και
βέβαια την οικονομική κρίση, έχετε
ένα εκρηκτικό μείγμα που εξηγεί το
γιατί οι αφίξεις είναι πλέον ελάχιστες»,
εξηγεί ο κ. Θωμόπουλος.  Τα όσα δη-
λώνει στην «Κ» ο πρόεδρος των Ξε-
νοδόχων της Θεσσαλονίκης σχετικά με
τη συρρίκνωση της φετινής 77ης ΔΕΘ,
επιβεβαιώθηκαν στη συνέντευξη
τύπου που παραχώρησαν οι διοργα-
νωτές. Οι συμμετοχές φέτος έφτασαν
μόλις τις 560 έναντι 981 το 2011, με
την κρατική συμμετοχή να έχει περιο-
ριστεί στο ελάχιστο και τις ξένες χώρες

που παίρνουν μέρος να έχουν μειωθεί
από 32 σε 28. 

Βλάπτει η δυσφήμηση
«Πως θέλετε να έρθουν οι ξένοι,

πως περιμένετε να κατέβει ο κόσμος
στη Θεσσαλονίκη από την περιφέρεια;
Η εικόνα που μεταφέρθηκε τις ημέρες
πριν τα εγκαίνια για πιθανά επεισόδια
μετά τις πορείες επιδεινώνει την ήδη
τραγική κατάσταση και καλλιεργεί το
τρόμο», επισημαίνει από την πλευρά
του ο κ. Γιάννης Μανδρίνος, πρό-
εδρος της Ομοσπονδίας Επαγγελμα-
τιών και Εμπόρων Ν. Θεσσαλονίκης
και ιδιοκτήτης ξενοδοχείου. «Φτά-
σαμε στο σημείο να λέμε ¨πάλι καλά¨
που είχαμε κόσμο για το πρώτο Σαβ-
βατοκύριακο. Από εκεί και μετά, το

ξενοδοχείο άδειασε». Ο κ. Μανδρίνος
υποστηρίζει ότι είναι επιτακτική
ανάγκη να περιφρουρηθεί ο θεσμός
της Έκθεσης και να υπάρξει μια κοινή
προσπάθεια για την αναβάθμιση της. 

Για τον κ. Στράτο Δενεκέ, mana-
ger στο ξενοδοχείο Mediterranean
Palace, η Έκθεση αρχίζει και τελει-
ώνει πλέον στο πρώτο της τριήμερο.
«Πριν μόλις τέσσερα χρόνια ήμασταν
συνέχεια «γεμάτοι», τα δε Σαββατο-
κύριακα των πολιτικών αρχηγών, οι
κρατήσεις γίνονταν μήνες πριν. Τώρα,
έχουμε πληρότητα που αγγίζει το
100% μόνο τις πρώτες ημέρες.
Μπορώ μάλιστα να σας πως, πως οι
κλαδικές εκθέσεις πάνε πολύ καλύ-
τερα, από άποψη προσέλευσης, σε
σχέση με τη ΔΕΘ», τονίζει.    

του Βαγγέλη Στολάκη 

Μ
εγάλη επισκεψιμότητα, σε πείσμα
των καιρών και συγκριτικά με τα
περσινά επίπεδα, καταγράφει η
77η Διεθνής Έκθεση Θεσσαλονί-

κης, η οποία «ρίχνει αυλαία» αύριο το βράδυ,
σύμφωνα με τα στοιχεία που έδωσαν στη
δημοσιότητα οι διοργανωτές.

Το ενδιαφέρον του κόσμου φαίνεται πως
έχει συγκεντρώσει το θεματικό αφιέρωμα
«EnergyLand» στα περίπτερα 7 και 13, όπου
παρουσιάζεται η τελευταία λέξη της τεχνο-
λογίας σε συστήματα και εναλλακτικές μορ-
φές ενέργειας, θέρμανσης και ψύξης για το
σπίτι και τους επαγγελματικούς χώρους. Το
εν λόγω θεματικό αφιέρωμα έχει διπλάσιες
συμμετοχές, σε σχέση με το 2011 και πολύ
μεγάλο ποσοστό πρωτοεμφανιζόμενων εκ-
θετών, που στο σύνολο των συμμετοχών της
77ης ΔΕΘ ξεπερνά το 30%.

Ωστόσο, παρά την ικανοποιητική μέχρι
στιγμής προσέλευση του κόσμου, οι πωλη-
τές δηλώνουν στην «Κ» πως το ταμείο είναι…
μείον! «Ο κόσμος πλέον σκέφτεται και το τε-
λευταίο ευρώ που θα δώσει. Στο παρελθόν
δεν προλαβαίναμε να εξυπηρετούμε τους
πελάτες και πολλές φορές πριν καλά καλά
βραδιάσει τελείωναν τα προϊόντα μας.
Φέτος, όπως και πέρσι, οι περισσότεροι
απλώς κοιτούν τις τιμές και ελάχιστοι αγο-
ράζουν» υποστηρίζει ιδιοκτήτης καταστήμα-
τος εστίασης με σταντ στην 77η ΔΕΘ.

Από την πλευρά τους, οι επισκέπτες σχο-

λιάζουν πως «ορισμένοι δεν αντιλαμβάνονται
πως έχουμε κρίση και επιμένουν να πωλούν
σε πολύ υψηλές τιμές». Έτσι εάν κάποιος
επιθυμεί να αγοράσει ένα σάντουιτς με λου-
κάνικο και ένα ποτήρι μαύρη μπύρα θα πρέ-
πει να καταβάλει περίπου επτά ευρώ, ενώ το
μικρό μπουκαλάκι νερό πωλείται μέχρι και
ένα ευρώ. 

Σε ό,τι αφορά τα υπόλοιπα αφιερώματα,
μεγάλη είναι η προσέλευση του κόσμου και
στο περίπτερο 1, όπου για δεύτερη φορά
φέτος πραγματοποιείται η «FarmaFair» με τα
ζώα της ελληνικής υπαίθρου να συγκεντρώ-
νουν τα βλέμματα μικρών και μεγάλων. Στο
ίδιο περίπτερο πραγματοποιήθηκε μάλιστα
χτες εκδήλωση με θέμα «Μαγειρεύοντας και

τρώγοντας ελληνικά προϊόντα με αρωματικά
φυτά», την ώρα που οι «βενιαμίν» της Έκθε-
σης είχαν τη δυνατότητα να παίξουν επιτρα-
πέζια παιχνίδια και…κυνήγι χαμένου
θησαυρού. 

Την ίδια στιγμή, μεγάλη επιτυχία καταγρά-
φουν και οι συναυλίες που πραγματοποιούν-
ται στο υπαίθριο χώρο του τόξου της ΔΕΘ,
τις οποίες οι επισκέπτες παρακολουθούν με
την επίδειξη του εισιτηρίου γενικής εισόδου.
Στη σκηνή των «Music Events Live» ανεβαί-
νουν σήμερα η Άλκηστις Πρωτοψάλτη και η
Ευανθία Ραμπούτσικα, ενώ οι παράλληλες
εκδηλώσεις ολοκληρώνονται αύριο με συ-
ναυλία της Ελευθερίας Αρβανιτάκη και
Μπάμπη Στόκα. 

ΟΙ ΕΠΙΣΚΕΠΤΕΣ ΣΤΗΝ 77Η ΔΙΕΘΝΗ ΕΚΘΕΣΗ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

Αρκετοί αλλά… «σφικτοί»
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Π
ροσδιορισμός του πο-

σοστού της μείωσης της

σύνταξης για τις ασφα-

λισμένες του ΙΚΑ-ΕΤΑΜ που

θεμελιώνουν δικαίωμα για

λήψη μειωμένης σύνταξης

λόγω γήρατος με τη συμπλή-

ρωση 4.500 ημερών ασφάλι-

σης, κατά το μεταβατικό στάδιο

της σταδιακής αύξησης των

ορίων ηλικίας μειωμένης και

πλήρους συνταξιοδότησης.

Με βάση την ισχύουσα νομο-

θεσία, όπως αυτή περιγράφεται

στις διατάξεις των παραγράφων

11 και 13 του άρθρου 10 του ν.

3863/2010 και της παραγράφων

3 του άρθρου 145 του ν.

3655/2008, οι γυναίκες που

ασφαλίστηκαν για πρώτη φορά

πριν από την 01/01/1993 (πα-

λαιές ασφαλισμένες), εφόσον

δεν εμπίπτουν στην εξαίρεση της

παρ . 5 του άρθ. 40 του ν.

3996/2011 (κατοχύρωση του

60ού έτους της ηλικίας για

πλήρη σύνταξη), προκειμένου να

δικαιούνται μειωμένη ή πλήρη

σύνταξη λόγω γήρατος, ακολου-

θούν τα όρια ηλικίας που δια-

μορφώνονται από 01/01/2011

και εξής, με αποκλειστικό κριτή-

ριο το έτος στο οποίο συμπλη-

ρώνουν την ηλικία των 55 ή των

60 ετών, χωρίς να εξετάζεται εάν

οι 4.500 ημέρες ασφάλισης συμ-

πληρώνονται πριν ή μετά την

01/01/2011. Η μείωση υπολογί-

ζεται σε 1/200 για κάθε μήνα

που υπολείπεται από το κατά πε-

ρίπτωση απαιτούμενο όριο ηλι-

κίας πλήρους συνταξιοδότησης

και μέχρι 60 μήνες.

Σύμφωνα με τα ανωτέρω, πα-

ρουσιάζονται δύο κατηγορίες

ασφαλισμένων:

Α) Εκείνες για τις οποίες, κατά

την ημερομηνία υποβολής της

αίτησής τους για μειωμένη σύν-

ταξη λόγω γήρατος, προκύπτει
διαφορά μέχρι πέντε ετών μεταξύ

της ηλικίας τους και του απαι-

τούμενου για αυτές ορίου ηλι-

κίας πλήρους συνταξιοδότησης.

Στις περιπτώσεις αυτές το ποσο-

στό της μείωσης καθορίζεται σε

1/200 για κάθε μήνα που υπο-

λείπεται από την ηλικία που

έχουν κατά την ημερομηνία υπο-

βολής της αίτησης για μειωμένη

σύνταξη, μέχρι το όριο ηλικίας

που απαιτείται από τις ανωτέρω

διατάξεις, κατά περίπτωση, για τη

χορήγηση πλήρους σύνταξης.

Ένα παράδειγμα:

Ασφαλισμένη, που γεννήθηκε

στις 20/06/1952 και συμπληρώ-

νει το 60ό έτος της ηλικίας της

στις 20/06/2012, θεμελιώνει δι-

καίωμα πλήρους συνταξιοδότη-

σης με τη συμπλήρωση του 62ου

έτους της ηλικίας της, στις

20/06/2014. Στην περίπτωση

που υποβάλει αίτηση για μει-

ωμένη σύνταξη στις 20/05/2012,

η μείωση θα υπολογιστεί με

αφετηρία την 20/06/2014 οπότε

θα ανέλθει σε 25/200.

Β) Ασφαλισμένες για τις οποίες,

κατά την ημερομηνία υποβολής

της αίτησής τους για μειωμένη

σύνταξη λόγω γήρατος, προκύπτει
διαφορά μεγαλύτερη των πέντε
ετών μεταξύ της ηλικίας τους και

του απαιτούμενου γι' αυτές ορίου

ηλικίας πλήρους συνταξιοδότη-

σης. Στις περιπτώσεις αυτές τίθε-

ται ανώτατο όριο μείωσης, τα

60/200, δηλαδή η μέγιστη προ-

βλεπόμενη μείωση. Ένα παρά-

δειγμα:

Ασφαλισμένη, που γεννήθηκε

στις 31/03/1957, συμπληρώνει

το 55ο έτος της ηλικίας της στις

31/03/2012 και το 60ό στις

31/03/2017. Δικαιούται μει-

ωμένη σύνταξη με τη συμπλή-

ρωση του 57ου έτους

(31/03/2014) και πλήρη με τη

συμπλήρωση του 65ου

(31/03/2022). Στην περίπτωση

που υποβάλει αίτηση για μει-

ωμένη σύνταξη σε οποιαδήποτε

χρονική στιγμή από τις

31/03/2014 (συμπλήρωση του

57ου έτους της ηλικίας της)

μέχρι τις 31/03/2017 (συμπλή-

ρωση του 60ού έτους ) και δεδο-

μένου ότι η διαφορά μεταξύ της

ηλικίας της και του απαιτούμε-

νου γι' αυτήν ορίου ηλικίας πλή-

ρους συνταξιοδότησης θα είναι

ημερολογιακά μεγαλύτερη των

πέντε ετών, (εφόσον πλήρης

σύνταξη μπορεί να της χορηγη-

θεί στις 31/03/2022 με τη συμ-

πλήρωση του 65ου έτους της

ηλικίας της), το ποσοστό μεί-

ωσης θα ανέλθει σε 60/200.

Συνοψίζοντας, λοιπόν, διευ-

κρινίζουμε πως για όλες τις πε-

ριπτώσεις γυναικών, «παλαιών»

ασφαλισμένων, οι οποίες θεμε-

λιώνουν δικαίωμα μειωμένης

σύνταξης με τη συμπλήρωση

4.500 ημερών ασφάλισης, στο

πλαίσιο ισχύος των διατάξεων

των παραγράφων 11 και 13 του

άρθ. 10 του ν. 3863/2010 και δεν

εμπίπτουν στην εξαίρεση της

παρ.5 του άρθ. 40 του ν.

3996/2011 ( εγκ. 73/2011), δη-

λαδή δεν κατοχυρώνουν το 60ό

έτος της ηλικίας τους για πλήρη

συνταξιοδότηση, ο προσδιορι-

σμός της μείωσης θα γίνεται με

αφετηρία το απαιτούμενο για τις

ίδιες όριο ηλικίας πλήρους συν-

ταξιοδότησης και επομένως τη

διαφορά των μηνών μεταξύ

αυτού του απαιτούμενου ορίου

ηλικίας πλήρους συνταξιοδότη-

σης και της ηλικίας τους κατά την

ημερομηνία υποβολής της αίτη-

σής τους για τη χορήγηση μει-

ωμένης σύνταξης. Το

απαιτούμενο δε για αυτές τις

ασφαλισμένες όριο ηλικίας πλή-

ρους συνταξιοδότησης προσδιο-

ρίζεται με κριτήριο το έτος κατά

το οποίο συμπληρώνουν το 60ό

έτος της ηλικίας τους και όχι το

έτος κατά το οποίο συμπληρώ-

νονται οι 4.500 ημέρες ασφάλι-

σης. 

AΣΦΑΛΙΣΜΕΝΩΝ ΣΤΟ ΙΚΑ-ΕΤΑΜ

Προσδιορισμός ποσοστού μείωσης σύνταξης Της Άννας 
Ευθυμίου

Δικηγόρος, Αναπληρώτρια Εκπρόσω-
πος Τύπου της Ν.Δ. για θέματα Β. Ελ-
λάδας και Δημοτική Σύμβουλος στο
Δήμο Θεσσαλονίκης 
www.annaesthymiou.gr
www.annaesthymiou.blogspot.com

Το Συμβούλιο Τιμής και Δεον-

τολογίας της ΕΣΗΕΜ-Θ μετά από

καταγγελία, με αδιάσειστα στοι-

χεία όπως αναφέρει,  ενός από

τους "κομμένους" συμβασιού-

χους της ΕΤ3,  έκρινε ότι συν-

τρέχουν οι λόγοι να

παραπεμφθούν στο Πειθαρχικό

Συμβούλιο τα μέλη των δύο υπο-

επιτροπών που έκαναν τις ειση-

γήσεις.

Ετσι, οι δημοσιογράφοι Ντόζης,

Σαπρανίδης, Νεράτζης, Δραγώ-

γιας, Ασλανίδης, (ο τελευταίος,

ήταν κάθετα αντίθετος επί της

διαδικασίας επιλογής) αναμένε-

ται να κληθούν από το Πρωτο-

βάθμειο Πειθαρχικό Οργανο

προκειμένου να δώσουν εξηγή-

σεις.

Να σημειωθεί, ότι έχουν γίνει

προσφυγές και στη δικαιοσύνη.

"Μπράβο" αναγνωστών στα

αστέρια της δημοτικής τηλεόρα-
σης για πρόσφατο αφιέρωμα που
παρουσίασαν. Μας ρώτησαν,
γιατί, γιατί δεν ετοιμάζουν άλλο
ένα με τις "ασθένειες" που είχαν
κατά καιρούς οι ίδιοι ή οι συγγε-
νείς τους και απουσίαζαν από την
εργασία τους; Άλλωστε, έχουν
τον καλύτερο σκηνοθέτη για αυτή
τη δουλειά μόνο που τελικά η
γιαγιά του αποδείχθηκε …εφτά-
ψυχη!

Τέλος και ο 902, η τηλεοπτική
συχνότητα που εξέπεμπε από τον
Περισσό ως μέσο προβολής των
θέσεων του ΚΚΕ. Τα αίτια γνω-
στά όπως ανακοινώθηκε, μιας
και τα χρήματα δεν έφταναν για
να περάσει ο σταθμός στην ψη-
φιακή εποχή. 

Στα παλιά λημέρια του πύργου
του ΟΤΕ βρέθηκε λόγω της ΔΕΘ
ο ιδιοκτήτης του Ράδιο Θεσσαλο-
νίκη, Στέφανος Διαμαντόπουλος,
εκπέμποντας για αρκετές ώρες
το Σάββατο των εγκαινίων, όπως
συνηθίζει να κάνει τα τελευταία
χρόνια. Δυστυχώς ο αποκλει-
σμός του κέντρου της πόλης δεν
επέτρεψε στους οδηγούς ακροα-

τές να κάνουν τα περίφημα σι-

νιάλα με τα φώτα περνώντας

από τη Νικολάου Γερμανού στην

Εγνατία ή στην Αγγελάκη.

Πρεμιέρα χθες για άλλες δύο εκ-

πομπές στην ΕΤ3, που επανέρχε-

ται σιγά σιγά στην κανονική ροή

του προγράμματος της. Πρόκειται

για την εκπομπή «Στη σφαίρα του

μύθου» με τον Τάσο Σταμπουλή

όπως και τις «Αντιπαραθέσεις» με

τον Αλέξανδρο Τριανταφυλλίδη. 

Πληροφορίες αναφέρουν πως

το ραδιόφωνο του ΑΝΤ1 στη

Θεσσαλονίκη αλλάζει όνομα,

μετά την ανάληψη της διοίκησης

από τον Αλέξη Καρακατσάνη. Το

πλάνο λέει πως ο σταθμός θα πα-

ραμείνει ενημερωτικός, σε αντί-

θεση με τον αθηναϊκό ΑΝΤ1, που

απέλυσε όλους τους δημοσιογρά-

φους.

Ενημερωτικές εκπομπές ελέω

ψηφιακών αδειών συμπεριέλαβε

στο πρόγραμμά του τοπικός τηλε-

οπτικός σταθμός και μάλιστα με

παρουσιαστές δημοσιογράφους

που λίγους μήνες πριν είχαν

απολυθεί. Ο ιδιοκτήτης του εν

λόγω σταθμού, σύμφωνα με πλη-
ροφορίες, σχεδιάζει όλο το πρό-
γραμμα  βάσει του νόμου με την
επιδίωξη πως αυτή τη φορά θα
του δοθεί η άδεια ψηφιακής μετά-
δοσης προγράμματος και δεν θα
αναγκαστεί να βάλει «λουκέτο».

Άλλοι ιδιοκτήτες πάλι που
έχουν λάβει τις σχετικές άδειες
και μάλιστα εδώ και κάποιο διά-
στημα εκπέμπουν ψηφιακά
έχουν βάλει τον αυτόματο πι-
λότο. Όπως μαθαίνουμε συγκε-
κριμένος καναλάρχης «τα
έσπασε» με δημοσιογράφο με
τον οποίο συνεργαζόταν, έχον-
τας τον φυσικά απλήρωτο, με
αποτέλεσμα αυτή τη στιγμή ο
κατά τ’ άλλα «ενημερωτικός»
σταθμός να μην εκπέμπει ούτε
δευτερόλεπτο ενημέρωσης. Ο
ίδιος διατηρεί και ραδιοφωνικό
σταθμό…και αυτό στον αυτό-
ματο! Όπως πληροφορούμαστε
οι εργαζόμενοι που στο παρελ-
θόν απασχολούσε στην επιχεί-
ρησή του σχεδιάζουν ομαδική
προσφυγή στη δικαιοσύνη για
να λάβουν τα δεδουλευμένα
τους που ανέρχονται σε πολλές

χιλιάδες ευρώ. Είπαμε «οι

ωραίοι έχουν χρέη» αλλά το

ωραίος κύριε Μιντιάρχη είναι

κάτι το υποκειμενικό!

Αλήθεια, από πότε η Δημοτική

Τηλεόραση Θεσσαλονίκης στέλ-

νει ή μάλλον…δεν στέλνει δημο-

σιογράφους σε συνεντεύξεις

πολιτικών αρχηγών, με άγνωστο,

φυσικά, κριτήρια; Ο εκπρόσωπος

πάντως του κ. Καμένου, …έψα-

χνε τη δημοσιογράφο του κανα-

λιού για να υποβάλει ερώτηση!

Περί το πρώτο δεκαήμερο του

Οκτωβρίου αναμένεται να «κρε-

μαστεί» στα περίπτερα η «Εφημε-

ρίδα των Συντακτών», την οποία

θα εκδώσουν παλιοί εργαζόμενοι

της «Ελευθεροτυπίας», την ώρα

που πληροφορίες αναφέρουν

πως η εκδότρια της τελευταίας

έχει βρει αγοραστές για τον τίτλο

του εντύπου.

Κυκλοφορεί σήμερα το πρώτο

φύλλο της εφημερίδας «Εργασία

Τώρα», η οποία φιλοδοξεί να

συγκεντρώσει το αναγνωστικό

κοινό που αναζητεί εργασία,

στην εποχή της σκληρής ύφεσης. 

Ακούσατε, ακούσατε!
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ΣΥΖΗΤΗΘΗΚΑΝ ΤΑ ΑΙΤΙΑ ΚΑΘΥΣΤΕΡΗΣΗΣ ΤΟΥ ΜΕΤΡΟ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 
Του Βαγγέλη Στολάκη

Α
πό τα μέσα Οκτωβρίου… και
βλέπουμε! Αυτό είναι το συμ-
πέρασμα σύσκεψης της Μη-
τροπολιτικής Ενότητας Θεσ-

σαλονίκης που πραγματοποιήθηκε χτες
υπό την προεδρία του αντιπεριφερει-
άρχη Θεσσαλονίκης προκειμένου να
συζητηθούν τα αίτια καθυστέρησης του
έργου του Μετρό. 

Ο αντιπεριφερειάρχης κατέληξε στο
συμπέρασμα πως η κοινοπραξία θα
σταματήσει τις εργασίες μέχρι να ενη-
μερωθούν όλες οι πλευρές και πως
μέχρι να καταρτιστεί καινούριο χρονο-
διάγραμμα δεν μπορεί να συνεχίσει την
εκτέλεση του έργου. «Η Αττικό Μετρό
δυστυχώς, δεν μας είπε τίποτα καινού-
ριο» σχολίασε ο κ. Τζιτζικώστας επιση-
μαίνοντας επίσης ότι η αρχαιολογία δεν
έχει πάρει ακόμα συνολικά χρονοδια-
γράμματα από την κατασκευάστρια εται-
ρία και πως ο δήμος Θεσσαλονίκης δεν
γνωρίζει πότε θα δοθούν οι χώροι του
αμαξοστασίου και της Νέας Ελβετίας
στην Κοινοπραξία. 

Κατά την εισήγησή του, ο κ. Τζιτζικώ-
στας αφού αναφέρθηκε στο γεγονός ότι
το έργο είναι ουσιαστικά εδώ και μήνες
σταματημένο και στον υφιστάμενο κίν-
δυνο να διακοπεί οριστικά, τόνισε ότι η
σύσκεψη είχε στόχο να δοθούν συγκε-

κριμένες απαντήσεις στα ερωτήματα και
τα προβλήματα που υπάρχουν. Επίσης,
έθεσε συγκεκριμένα ερωτήματα στους
εμπλεκόμενους φορείς και ζήτησε «ει-
λικρινείς απαντήσεις, για να ακουστεί η
αλήθεια και να ξέρουν οι Θεσσαλονικείς
αν και πότε θα ολοκληρωθεί το έργο».

«Εικόνα διάλυσης» 
«Ύστερα από την εικόνα διάλυσης

που αντίκρισα στην επίσκεψη που
πραγματοποίησα σε σταθμούς του
Μετρό, αλλά και την παρέμβαση του πε-
ριφερειάρχη στον Εισαγγελέα για την
παύση των έργων, προκάλεσα τη συνε-
δρίαση της Μητροπολιτικής Επιτροπής,
με τη συμμετοχή όλων των εμπλεκόμε-
νων φορέων και τους απηύθυνα πολύ
συγκεκριμένα ερωτήματα για την πο-
ρεία του έργου» σχολίασε ο αντιπερι-
φερειάρχης Θεσσαλονίκης, μιλώντας σε
δημοσιογράφους και συμπλήρωσε πως
«το Μετρό Θεσσαλονίκης, από έργο
πνοής έχει εξελιχθεί σε έργο που κατα-
στρέφει την οικονομία της Θεσσαλονί-
κης και αυτό πρέπει να σταματήσει». 

Από την πλευρά του, ο γενικός γραμ-
ματέας Δημοσίων Έργων, Στράτος Σιμό-

πουλος, που συμμετείχε επίσης στη σύ-
σκεψη διαβεβαίωσε ότι στα μέσα του
επόμενου μήνα θα έχουν ξεκαθαρίσει
τα προβλήματα που υπάρχουν μέχρι
σήμερα και καθυστερούν τη συνέχιση
του έργου.

«Το έργο δεν θα τιναχθεί»
«Με τα σημερινά δεδομένα, επειδή ο

κίνδυνος να σταματήσει οριστικά η κα-
τασκευή του έργου είναι υπαρκτός, δια-
μηνύουμε σε όλους τους τόνους ότι ως
αντιπεριφέρεια Θεσσαλονίκης με βάση
και τις μητροπολιτικές μας αρμοδιότητες
σε θέματα συγκοινωνιών, δε θα επιτρέ-
ψουμε να τιναχτεί το έργο στον αέρα»
ήταν η απάντηση του κ. Τζιτζικώστα, ο
οποίος έβαλε και κατά της διοίκησης του
δήμου Θεσσαλονίκης χαρακτηρίζοντας
«ακατανόητη τη στάση» που επιδεικνύει
η τελευταία και καθυστερεί την παρά-
δοση των χώρων στη Νέα Ελβετία και
στο Αμαξοστάσιο, με αποτέλεσμα οι με-
τροπόντικες να είναι καθηλωμένοι εδώ
και μήνες στην περιοχή της Ανάληψης.

Στη σύσκεψη συμμετείχαν επίσης ο
γενικός διευθυντής Έργων της Κοινο-
πραξίας ΑΙΑSA, Μιχάλης Σίμας, ο διευ-

θυντής του Μετρό Θεσσαλονίκης Γιώρ-
γος Κωνσταντινίδης, εκπρόσωπος της
Γενικής Αστυνομικής Διεύθυνσης Θεσ-
σαλονίκης, οι διευθύντριες της 9ης και
της 16ης  Εφορείας Αρχαιοτήτων, ο
πρόεδρος του ΤΕΕ/ΤΚΜ Τάσος Κονακλί-
δης, οι διοικήσεις του Επαγγελματικού,
του Βιοτεχνικού, του Εμπορικού και
Βιομηχανικού Επιμελητηρίου και του
Εμπορικού Συλλόγου Θεσσαλονίκης,
εκπρόσωπος του δήμου Θεσσαλονίκης,
το προεδρείο του Σωματείου Εργαζομέ-
νων στο Μετρό Θεσσαλονίκης καθώς

και κάτοικοι και επαγγελματίες της οδού
Δελφών και της Μοναστηρίου. 

Στη Βουλή
Σημειώνεται πως το ζήτημα συζητή-

θηκε πρόσφατα και στη Βουλή, κατόπιν
σχετικής ερώτησης της βουλευτή της
Δημοκρατικής Αριστεράς Α’ Θεσσαλο-
νίκης, Ασημίνας Ξηροτύρη προς τον
υπουργό Ανάπτυξης Σταύρο Καλο-
γιάννη, ο οποίος δήλωσε ότι γίνονται
προσπάθειες να ξεπεραστούν τα προ-
βλήματα και να προχωρήσει το έργο.

Τον Οκτώβρη τα… σπουδαία�
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